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 Utdragsbestyrkande 

Kommunstyrelsens sammanträdesprotokoll 

2020-11-24 

Plats och tid Digitalt möte, tisdag 2020-11-24, klockan 08.30-15.55  

 Lunch klockan 12.00-13.00. Gruppmöte klockan 14.55-15.20. 

Beslutsrunda klockan 15.20-15.55. 

 

Beslutande Kjell Öjeryd (v), ordförande, §§ 159-167, 169-190. Jäv § 168 

 Pia Sjöberg (s), vice ordförande, §§ 159-167, 169-190. Jäv § 168 

 Inger Stenlund (v) 

 Ingemar Johansson (c) 

 Kristina Axelsson (c) 

 Daniel Grundström (s), §§ 159-188, 190. Jäv § 189 

 Katarina Lövgren (s) 

 

Tjänstgörande ersättare Bo Brydsten (s) tjänstgör för André Emilsson 

  

 

Övriga deltagare Christer Normark, kommunchef 

 Sara Grundström, kommunsekreterare 

 Michael Nilsson, HR-chef, § 166 

 Ulrika Eriksson, skolchef, §§ 175-177 

 Josephine Gabrielsson, folkhälsosamordnare, § 178 

 Anci Janeheim, MAS, § 179 (digitalt) 

 Sara Johansson, IFO-chef, §§ 180-181 

 Therese Brännlund, samhällsbyggnadschef, §§ 182-187 

 Johan Duvdahl, Storuman kommunföretag, § 169 (digitalt) 

 Erika Hjukström, näringslivsutvecklare, §§ 169-173 (digitalt) 

 Leopold Sjöström, §§ 170-172 (digitalt) 

 Anton Johansson, utredare, §§ 173-174 (digitalt) 

 

 

Utses att justera Pia Sjöberg (s) 

 
Justeringens tid och plats  
 

Underskrifter Sekreterare ............................................................................. Paragrafer 159-190 

  Sara Grundström 

 

 Ordförande .............................................................................................................. 

  Kjell Öjeryd Ingemar Johansson § 168 

 

 Justerande .............................................................................................................. 

  Pia Sjöberg Katarina Lövgren § 168 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 

 

 Datum Sida 
 2020- 2 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

 

__________________________________________________________________________________ 
 

 

 BEVIS/ANSLAG 
 

 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 

Organ Kommunstyrelsen 
 

Sammanträdesdatum 2020-11-24 Paragraf  159-190 
 

Datum för anslagets uppsättande  Anslaget tas ner efter   
 

Förvaringsplats för protokollet Stödverksamheten 
 

Underskrift ................................................................................................... 

 Sara Grundström 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 3 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 159 

 

Fastställelse av ärendelistan 
 

Kommunstyrelsens beslut 

Ärendelistan fastställs enligt följande; 
 

1 Mötets öppnande  

2 Upprop  

3 Val av justerare  

4 Fastställande av ärendelistan  

5 Gruppmöten  

6 Information ordförande och kommunchef  

7 Meddelanden  

8 Anmälan av delegeringsbeslut  

9 Investeringsprojekt 2020 - 

bredbandsutbyggnad 2020 2021 

2020/76 

10 Investeringsbudget - Ny släckbil (brandbil) 2019/383 

11 Kapitaliseringen av Kommuninvest 

ekonomiska förening 

2020/350 

12 Riktlinjer för ledighet 2020/449 

13 Remiss av betänkandet Hållbar socialtjänst – 

En ny socialtjänstlag (SOU 2020:47) 

2020/385 

14 Delårsredovisning - Partnerskap Inland - 

Akademi Norr 2020 

2020/334 

15 Samverkansmodell - Decennium, 

information kl 13-13.30 

2020/416 

16 Information - projekt BIKE SORSELE - 

infrastruktur 

2018/476 

17 Förlängning av projekt Business Capacity 

Development in Swedish Lapland (BCD) 

2021-2022 

2020/326 

18 Förstudie - Hållbar skotertrafik i Sorsele 

kommun 

2018/243 

19 Ansökan om bidrag 2020 - 2021 Sorsele 

Teaterförening 

2020/414 

20 Medborgarförslag - Arbeta för en etablering 

av en SiS institution i Sorsele kommun 

2019/423 

21 Uppstart Vård- och omsorgscollage Sorsele 2020/419 

22 Gymnasiesamverkan Region 10 

(Gymnasieförbund) 

2019/351 

23 Redovisning - anmälan om kränkande 

behandling 2020 

2020/18 

24 Handlingsplan - Våld Jämlikhet och 

jämställdhet. Ett brottsförebyggande arbete. 

2020/427 

 

       Forts. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 4 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 159, forts. 

 

25 Patientsäkerhetsberättelse 2019 2020/157 

26 Arkivering - Avvikelse IFO 2020/435 

27 Avvikelse - dokumentation samt 

biståndsbeslut 

2020/436 

28 Remiss gällande ansökan om 

Undersökningstillstånd för Svergoträsk nr 3, 

Sorsele kommun 

2020/445 

29 Remiss - ansökan om undersökningstillstånd 

för område Storjuktan nr 101-104 

2017/125 

30 Remiss - ansökan om undersökningstillstånd 

för område Storjuktan nr 105 

2017/229 

31 Remiss - ansökan om undersökningstillstånd 

för område Storjuktan nr 106 

2018/289 

32 Justering av taxebilaga 2, Vindkraft 2020/442 

33 Handlingsprogram Räddningstjänsten 2020-

2022 

2020/443 

34 Införande av insamling av matavfall 2020/471 

35 Exploateringsavtal för fastigheterna 

Ammarnäs 2:8 och 2:46 

2020/328 

36 Överföring av investeringsmedel för 

Ammarnäs skola 

2019/358 

 

_______ 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 5 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 160  

 

Information ordförande och kommunchef 

 

Kommunchefen informerar bland annat om; 

- Informerar om behovet av att få igång ett systematiskt arbetsmiljöarbete. 

Målsättningen är att samtliga chefer ska få utbildning årligen. 

Medarbetardialog, coachande samtal med sin chef, avstämningssamtal med 

sin chef samt avslutningsvis ett lönesamtal. Gruppdynamiken måste fungera 

med skyddsronder. Fungerande arbetsplatsträffar t ex var 6:e vecka, 

fungerande VSG och CSG och fungerande ledningsgruppsmöten. 

- Jobbar med och presenterar en strategi och styrmodell för Vision 2025 för 

koncernen Sorsele kommun. 

 

Ordförande informerar bland annat om; 

- Hann innan utökade Corona-restriktioner ha en träff med Ammarnäs 

pensionär- och hobbyförening tillsammans med kommunchefen. Var ca 20 

personer som kom på mötet. De har fått ett erbjudande om en samlingslokal 

på skolan som ska vara klar. Om de inte vill ha detta, får de ha kvar den 

hobbylokal de har idag. Den kommer då att överföras till föreningen och de 

får bekosta driften själva. Förening ska lämna besked till kommunen innan 

nyår. 

- Har haft en digital träff med regionkulturchef Joakim Sandberg, och gick 

där igenom betydelsen av kultur i en kommun och vikten av att utöva kultur 

under en pandemi. Vi är ganska uppmärksammade i dessa sammanhang, det 

som är bra är att vi inte stannat av vårt kulturella arbete. Tog upp hur vi ska 

kunna ha öppet på bibliotek och där har vi mer-öppet bibliotek som 

möjliggör service även om vi har begränsat öppethållande. Tog upp om 

mötesplatser och om de är ändamålsenliga. Hade därför upp Arena Sorsele 

och vikten av en större samlingslokal. Informerade om vilken hjälp 

kommunen kan få från Regionen. 

- Förbereder nytt avtal med Sorsele River hotell. 

- Det är kommit klagomål på maten för eleverna på skolan. Har därför haft ett 

möte som ledde till ett uppdrag till skolan och köket att hitta ett sätta att få 

till en förbättring. Eleverna är viktiga medborgare och därför ska vi ta 

hänsyn till deras synpunkter.  

- Det är husmöte i kommunhuset en gång per månad och där lämnas allmän 

information till de anställda som jobbar i huset. Önskar att samtliga 

anställda ges samma möjlighet till information. Ska därför testa något nytt, 

en Podd, där ordförande och kommunchefen sitter och diskuterar lite om 

vad som hänt under månaden. Målet är att nå så många som möjligt av de 

anställda. 

______ 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 6 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 161  

 

Meddelanden 

 

Kommunstyrelsens beslut 
Lägger meddelande till handlingarna. 

 

Redovisnings av meddelanden 

- Länsstyrelsen – Förlängning av projekt Lona Bike till och med 2021-12-31, 

dnr 2018/476-430. 

- SorseleBo AB – Antagen budget 2021-2023. 

- Sorsele Värmeverk AB – Antagen budget 2021-2023. 

 

Redovisning av bolagens protokoll 
- SorseleBo AB, styrelseprotokoll 2020-10-28  

- Sorsele Värmeverk AB, styrelseprotokoll 2020-10-28 

 

Redovisning av protokoll från gemensamma nämnder 
- Överförmyndarnämnden i Södra Lappland, styrelseprotokoll 2020-10-15 

och  2020-11-19. 

______ 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 7 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 162  

 

Redovisning av delegeringsbeslut 

 

Kommunstyrelsens beslut 
Redovisningen noteras. 

 

Ärendebeskrivning 
Enligt fastställd delegeringsordning ska delegeringsbeslut redovisas till 

kommunstyrelsen vid påföljande sammanträde. Redovisningen innebär inte att 

fattade beslut får omprövas eller fastställas. Däremot står det styrelsen fritt att 

återkalla lämnad delegering. Kommunstyrelsen kan också ta över ett ärende 

och fatta beslut, förutsatt att delegaten ännu inte har fattat något beslut. 
 

Följande delegeringsbeslut redovisas (punkterna hänvisar till delegerings-

ordningen); 
 

Delegeringspunkt, 

beskrivning 

Dnr Ärendemening Beslutfattare 

3.25 

MBL §§ 10, 11, 12, 19 

och 38 inom eget 

verksamhetsområde 

2020/63 CSG, Centrala 

samverkansgruppen 

protokoll 

201112 - justerat 

Christer Normark 

13.5 

Skolskjuts utöver 

fastställda riktlinjer 

2020/372 Avslag på ansökan om 

skolskjuts 

Ulrika Eriksson 

 

Anmälan delegeringsbeslut från socialtjänstverksamheten: 

 
Delegeringspunkt, 

beskrivning 

Dnr 

§§ 

Ärendemening Beslutfattare 

16.2 Su § 99/2020  Övervägande om vård 

fortfarande behövs för 

underårig som med stöd 

av SoL vårda i annat hem 

än det egna, minst 1 

ggr/6:månad 

Su-utskottet 

16.12 Su § 97/2020 

Su § 98/2020 

Prövning av vård med 

stöd av 3 § LUV 

fortfarande behövs 

 

 

Delegationsärenden för tiden för tiden 2020-09-25 – 2020-11-02, i särskild 

pärm på kommunkansliet: 

Nr 18. Ekonomiskt bistånd 

Nr 19. Bistånd till vård och placering mm 

Nr 20. Ersättning från enskild mm 

Nr 21. Beslut om utredning 

Nr 22. Vård enligt LVU 

Nr 24. Föräldrabalken 

______  
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 8 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 163 Dnr 2020/76-041 

 

Överföring av investeringsmedel från 2020 till 2021 för 

bredbandsutbyggnad 

 

Kommunstyrelsens beslut 
Förslår kommunfullmäktige besluta; 

- Till 2021 års investering överföra högst 1 470 690 kronor till storprojekt 

OSN (Bredband till Fler) 

- Till 2021 års investering överföra högst 2 778 321 kronor till projekt extra 

förbindelse 2020. 

 

Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beviljade i § 19/2020, 3 260 000 kronor i 

investeringsprojekt till samförläggning av alla bredbandssträckor. 

 

Kommunens byggnation av bredband sker genom samförläggning av optorör 

tillsammans med Vattenfall. Storprojekt OSN (Bredband till fler) är förlängt 

till och med 2021-12-31 och är försenat bland annat på grund av att Vattenfall 

inte håller tidsplanen. Storprojektet Extra förbindelse 2020 är också ett projekt 

där samförläggning sker med Vattenfall. Projektet är inte slutfört  

 

Beslutsunderlag 
It-chefens tjänsteutlåtande 2020-11-09 

Kommunfullmäktige § 19/2020 

______ 

 
Utdrag 2011 

Kf 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 9 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 164 Dnr 2019/383-041 

 

Överföring av investeringsmedel till 2021 för inköp av släckbil 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Förslår kommunfullmäktige besluta; 

- Godkänna flytt av investeringsmedel för projektet 0304, inköp av 

släckfordon från 2020 till 2021 

 

Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beviljade i beslut § 77/2019 samhällsbyggnadsenheten 

investeringsmedel 2020 för inköp av ett nytt släckfordon, projekt 0304. 

Upphandlingen är klar och tilldelningsbeslut togs 2020-08-31. Släckfordonet är 

beställt och beräknad leverans är tredje kvartalet 2021. 
 

Beslutsunderlag 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2020-10-20 

Kommunfullmäktige § 77/2019 

______ 

 
Utdrag 2011 

Kf 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 10 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 165 Dnr 2020/350-045 

 

Återbetalning av förlagslån och inbetalning av kapitalinsats till 

Kommuninvest Ekonomisk förening 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 

- Sorsele kommun till Kommuninvest ekonomisk förening (”Föreningen”) 

ska inbetala ett insatsbelopp som motsvarar förlagslånet om 700 000 kronor 

senast 9 december 2020. 

- Kommunstyrelsen bemyndigas att besluta om och vidta de åtgärder som 

krävs för inbetalning av kapitalinsats i Föreningen till följd av ökade krav på 

kapitalinsats under åren 2021, 2022, 2023 och 2024, upp till ett belopp 

motsvarande maximalt 1 300 kronor per invånare. 

- Sorsele kommun ska tillse att protokollet från fullmäktiges möte 

(innehållande beslutet enligt ovan, inklusive anslagsbevis och 

lagakraftbevis) finns tillgängligt för Föreningen vid förfrågan. 

 

Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun är medlem i Kommuninvest Ekonomisk förening 

(”Föreningen”). Föreningen är en medlemsorganisation som utifrån en 

kommunal värdegrund företräder den kommunala sektorn i finansieringsfrågor. 

 

Upplånings- och utlåningsverksamheten bedrivs i det av Föreningen helägda 

dotterbolaget Kommuninvest i Sverige AB (publ) (”Kommuninvest”). 

Kommuninvests kreditvärdighet bärs upp av en solidarisk borgen från 

medlemmarna, vilken bidrar till att göra Kommuninvest till en attraktiv 

motpart för kvalificerade investerare och finansiella institutioner. 

 

Återbetalning av förlagslån - I november 2010 upptog Föreningen förlagslån 

från medlemmarna omfattande 1 miljard kronor. Syftet med förlagslånen var 

att efter finanskrisen snabbt höja nivån på kapital i Kommuninvest i avvaktan 

på att kapitalet genom medlemsinsatser ökat till de nivåer som krävs av 

Finansinspektionen. Föreningen har därför använt lånebeloppet till att 

finansiera ett separat förlagslån från Föreningen till Kommuninvest. Samtliga 

dåvarande medlemmar deltog i förlagslånen. 

 

Sorsele kommuns förlagslån till Föreningen uppgår per den 2020-09-30 till 

700 000 kronor, jämte ränta. 

 

Genom regeländringar får det befintliga förlagslånet till Kommuninvest inte 

längre inräknas in i kapitalbasen, vilket innebär att det inte längre fyller den 

tänkta funktionen att bidra till kapitaliseringen av Kommuninvest. Förlagslånen 

har därför diskuterats internt och vid medlemssamråd. Diskussionerna har 

resulterat i att det befintliga förlagslånet från Föreningen till Kommuninvest  

     Forts. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 11 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 165, forts. 

 

har sagts upp och återbetalats till Föreningen. Till följd härav, och i enlighet 

med punkt 4.3 i Lånevillkoren, har även förlagslånen från medlemmarna till 

Föreningen sagts upp av Föreningen. Förlagslånen ska därför återbetalas till 

medlemmarna. 

 

Eftersom Kommuninvest de kommande åren behöver tillföras nytt kapital 

erbjuds samtliga medlemmar som bidragit till förlagslånen att omedelbart 

använda sin del av förlagslånen för att öka sin kapitalinsats till Föreningen och 

således inbetala motsvarande belopp till Föreningen i form av en kapitalinsats. 

 

Inbetalning av kapitalinsats - För medlemskap i Föreningen krävs att en 

medlem bidrar med en kapitalinsats genom en obligatorisk medlemsinsats. 

Tidigare fanns det två nivåer på denna kapitalinsats som medlemmarna kunde 

välja mellan. Det har därutöver varit möjligt att delta med en tilläggsinsats. 

 

Vid föreningsstämman 2020 beslutades om en ändring av stadgarna så att en 

enda nivå på kapitalinsatsen i form av obligatorisk medlemsinsats ska gälla för 

samtliga medlemmar. Den nya nivån uppgår till 1 300 kronor per invånare för 

kommuner och 260 kronor per invånare för regioner, vilket samtliga 

medlemmar ska ha uppnått vid utgången av 2024. Den nya nivån har kopplats 

till en årlig trappa, där kravet ökar successivt under de kommande fyra åren 

enligt följande: 

 

År Kapitalinsats 

(kr/invånare) (kommun) 

Återstående insättning 

för Sorsele kommun 

(efter återbetalning av 

förlagslån) 

2020 900 0 

2021 1 000 0 

2022 1 100 0 

2023 1 200 54 800 kronor 

2024 1 300 306 400 kronor 

 

Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet § 114/2020 

Ekonomichefens tjänsteutlåtande 2020-11-02 

Information från Kommuninvest 2020-09-04 

Bilaga – insatskapital per medlem mm 

______ 

 
Utdrag 2011 

Kf 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 12 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 166 Dnr 2020/449-028 

 

Riktlinjer för ledighet 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Ärendet återremitteras utifrån Sjöbergs, Axelssons och Lövgrens yrkanden. 

 

Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har generösa regler avseende ledigheter jämfört med många 

andra organisationer. Det leder bland annat till att kommunen har ett högt 

semestersaldo då medarbetaren inte behöver använda sina semesterdagar utan 

kan ta ut andra former av ledighet. 

 

Nuvarande riktlinjer beslutades i december 2019 av kommunstyrelsen. Före det 

var inte riktlinjerna uppdaterade sedan 2008. 

 

Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet § 113/2020 

HR-chefens tjänsteutlåtande 2020-11-16 

Förslag till riktlinjer 

 

Förslag till beslut vid sammanträdet 

Pia Sjöberg (s) – Yrkar på att arbetsgivaren ska bevilja ledighet med bibehållen 

lön vid mammografi/gynekologiskt cellprov samt PSA-prov 1 ggr/år, vid eget 

bokat läkarbesök och tandläkarbesök max ? antal ggr/år, besök hos optiker och 

hörcentral 2 ggr/år. Tjänstledigt utan lön för att starta eget företag under 12 

månader och om särskilt behov finns upp till 24 månader. 

Kristina Axelsson (c) – Tjänstledigt utan lön för att starta eget företag under 12 

månader. 

Katarina Lövgren (s) – Yrkar på återremiss så att de fackliga parterna får ta 

ställning till de yrkanden som finns. Ärendet ska beslutas vid nästa ordinarie 

sammanträde med kommunstyrelsen. 

______ 

 
Utdrag 2011 

HR 

Ks 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 13 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 167 Dnr 2020/385-700 

 

Remiss – Betänkandet hållbar socialtjänst – En ny 

socialtjänstlag (SOU 2020:47) 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen lämnar ett positivt remissyttrande, men med följande tillägg: 

 

Det är väsentligt att kommunernas socialförvaltningar får en nationell 

kompensation för de extrakostnader som kan uppstå med denna nya 

socialtjänstlag, då det finns indikationer att extra kostnader kan uppstå när 

basuppdraget breddas. Kommunen ställer sig tveksam till förslaget som rör 

krav på särskild social planeringsskyldighet och att detta skall föras in i plan- 

och bygglagen. Självklart skall politiken vara en aktiv part i 

samhällsplaneringen, men tveksamhet råder om en ny lag, verkligen löser ut 

denna problembild. Kunskapshöjande åtgärder torde ha bättre effekt på 

kommuners ansvar. Det kan också uppstå en risk att hemtjänstinsatser utan 

biståndsprövningar kan leda till att kommunerna tillhandahåller allmänna 

erbjudanden till alla, vilket då kommer att frångå principen om personcentrerad 

vår och omsorg, där individens behov avgör vilka insatser som sätts in. 

 

Ärendebeskrivning 
Margareta Winberg, särskild utredare för Framtidens socialtjänst, har den 26 

augusti, till regeringen lämnat in en utredning på 1 328 sidor (SOU 2020:47) 

som föreslår en uppdaterad socialtjänstlag. Vår nuvarande är nästan 40 år 

gammal så det är nog dags för en översyn. Utredarna hade tydliga direktiv från 

politiken att inte röra de lagstiftningar som har en direkt koppling till 

Socialtjänstlagen, likt LVU och LVM, vilket har inneburit en del 

kompromisser i själva utformandet av vår nya socialtjänstlag. Nedan följer i 

stora penseldrag de förslagen på förändringar i Socialtjänstlagen. 

 Förslag på att kommunerna skall kunna fatta beslut om att vissa utsatta 

grupper i samhället skall få biträde, utan att det gått via en 

socialsekreterare, för en utredning. Exempel på sådana grupper är barn 

och unga, som utsätts för våld eller hedersförtryck. Kvinnor utsatta för 

mäns våld. Män som slår kvinnor. Personer med missbruk. Personer 

med kriminell livsstil och personer med psykisk nedsättning. 

 Ett förtydligat barnperspektiv. Med åtgärdsförslag på ett tydligare 

beaktande vad som bedöms vara barnets bästa. Barnets rätt till 

information. Barnens rätt att framföra eller inte framföra sina åsikter. 

Samtal med barn, utan vårdnadshavares samtycke. Placerade barns 

kontakt med sina syskon. Förlängd tid för uppföljning från två månader 

till sex månader. 

 Avseende övergripande planering föreslås att plan- och bygglagen 

kompletteras med de sociala aspekterna i planläggningen. Kommunerna 

skall planera sina insatser och särskilt beakta behovet av tidiga och 

förebyggande insatser.    Forts. 

V
is

m
a 

A
dd

o 
ID

-n
um

m
er

 : 
68

e8
e4

5a
-5

2e
1-

41
58

-9
57

0-
68

b6
0b

3d
a2

c6



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 14 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 167, forts. 

 

 Enklare hantering för individer att få individuella insatser utan 

biståndsprövning. Detta möjliggör snabbare riktade insatser. 

 Utökande möjligheter att hantera statistik kommer att innebära bättre 

möjligheter för kommunerna att kunna följa upp det arbete de gör och 

därmed utveckla olika arbetsmetoder.  

 Socialtjänstens insatser ska kunna ges utan behovsprövning, med vissa 

undantag. I insatser utan behovsprövning ingår hemtjänst och 

korttidsboende, det vill säga all äldreomsorg som inte är särskilda 

boenden. Detta blir en utvidgning av ett befintligt system. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunchefens tjänstutlåtande 2020-11-18 

Remiss – Betänkandet hållbar socialtjänst – En ny socialtjänstlag (SOU 

2020:47) 

______ 

 
Utdrag 2011 

Socialdepartementet 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 15 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 168 Dnr 2020/334-107 

 

Delårsrapport 2020 – Partnerskap Inland, Akademi Norr 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Delårsrapporten delges kommunfullmäktige. 

 

Jäv 

På grund av jäv deltar inte Kjell Öjeryd (v) och Pia Sjöberg (s) i 

handläggningen av detta ärende och lämnar lokalen. Ingemar Johansson (c) 

övertar ordförandeskapet. Ingen ersättare inträder. Katarina Lövgren (s) utses 

att justera denna paragraf. 

 

Ärendebeskrivning 
Revisorerna i kommunalförbundet Partnerskap Inland – Akademi Norr har 

granskat förbundets delårsrapport för perioden januari – augusti 2020. 

Revisorerna bedömer att delårsrapporten är i allt väsentligt upprättad i enlighet 

med lagens krav och god redovisningssed. Redovisat och prognosticerat 

resultat för 2020 är delvis förenligt med förbundets mål för god ekonomisk 

hushållning. 

 

Delårsrapport, revisorernas granskningsrapport och utlåtande översänds till 

medlemskommunerna för kännedom. Ärendet ska behandlas som en 

information till kommunfullmäktige. 

 

Beslutsunderlag 
Delårsrapport 2020 

Revision – granskning delårsrapport 

Revision – utlåtande avseende delårsrapport 2020 

Protokollsutdrag Akademi Norr § 31/2020 

______ 

 
Utdrag 2011 

Kf 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 16 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 169 Dnr 2020/416-060 

 

Samverkansmodell - Decennium 
 

Kommunstyrelsens beslut 
- Fortsätta stötta arbetet med Decennium i samverkan med Region 10. 

- Under förutsättning att beslut om statsstöd för stärkt företagsklimat 

(Buchtmedlen 1,76 miljoner kronor) för år 2021 beviljas, avsätts 1 miljon 

kronor till en person att jobba som näringslivsutvecklare i Sorsele kommun. 

Finansiering sker för tillhörande kostnader som lönekostnader, resor, kontor, 

extern tjänst medel samt del av kostnad för samordningsroll för Decennium. 

 

Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har under två år deltagit i projektet 

Flernivåsamverkan/Framtid Region 10 där man tillsammans med Region 10 

tittat på ett långsiktigt program med finansieringsmodell för 

näringslivskontorsarbete i kommunen inom Region 10. Storumans 

kommunföretag AB har varit projektägare och projektet har drivits av Johneric 

Halvarsson och Johan Duvdahl. 

 

Projektet närmar sig slutet och idag föreslås en flersamverkansmodell vid namn 

Decennium. Detta är inte ett projekt utan en beskrivning av önskan av arbete på 

lokal nivå och i samverkan med andra.  

 

Idag finns det små medel i inlandskommunerna för näringslivskontorsarbete 

lokalt. Detta är inte en lagstadgad verksamhet och med minskad budget 

minskar kommunernas möjligheter att lägga de resurser som krävs på 

näringslivskontorsarbetet. Det kommer projektmedel med ojämna mellanrum 

men dessa projekt har alltid en fast projektbeskrivning med tydliga mål och 

aktiviteter och det ordinarie arbetet på ett näringslivskontor kan sällan 

inkluderas i dessa projektsatsningar. Utan det ordinarie 

näringslivskontorsarbetet som ofta innebär uppgifter som exempelvis 

relationsbyggande, en väg in till kommunen i olika myndighetsfrågor och vara 

företagarens röst in i kommunen, företagsstödsansökningar så minskar 

möjligheten för företagen att få stöd i sin utveckling och möjlighet att få ta del 

av det stödsystem som finns regionalt och nationellt. 

 

Samverka behövs för att hitta finansieringsformer för att stärka företagens 

konkurrenskraft idag och på lång sikt. Decennium bygger på samverkan. 

Genom att ingå i denna samverkan så finns möjlighet att fortsätta jobba med en 

långsiktig finansieringsmodell av näringslivskontoret för många år framåt. 

Sorsele kommun får även år 2021 pengar till en lokalt anställd person som 

jobbar med samverkan inom Region 10 samt med näringslivskontorsarbetets 

basverksamhet och frågor som Sorsele kommun och dess näringsliv tycker är  

 

     Forts. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 17 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 169, forts. 

 

viktig. Dessa medel medför även en gemensam resurs för hela Region 10 som 

jobbar med samverkan, att lyfta Region 10 på en nationell nivå för att fortsätta 

arbetet med att hitta en långsiktig finansiering som inte bara är ett år utan 

målsättningen är tio år. 

 

Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet § 118/2020 

Näringslivsutvecklarens tjänsteutlåtande 2020-10-16 

Decennium – övergripande uppdrag, budget och program 

______ 

 
Utdrag 2011 

Näringslivsutvecklaren 

Ekonomi 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 18 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 170 Dnr 2018/476-430 

 

Lokal naturvårdssatsning (LONA) projekt Bike Sorsele - 

infrastruktur 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Informationen noteras 

 

Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen har i oktober 2019 beviljat statligt bidrag till lokalt 

naturvårdsprojekt, med max 50 %, dock högst 210 000 kronor, till lokalt 

naturvårdsprojekt bike Sorsele – infrastruktur. För att få rätt till hela bidraget 

ska röjning, utrustning och nybygge av cykel- och vandringsleder utföras, 

nybygge av bro över bäck göras samt skyltning och informationsmaterial. 

 

Projektet är förlängt till 2021-12-31 med bibehållen budget. 

 

Tf fritids- och kulturchef Erika Hjukström informerar; 

Projektet var tänkt för en led till Skibbikken. Åtgärderna var att bygga en bro, 

röjning, upprustning, skyltning osv. Projektet har en budget på 420 000 kronor 

varav 210 000 kronor är för arbetsinsatser från kommunen och den ideella 

sektorn.  

 

Det har senare visat sig att kostnaden för att bygga en bro blir för dyr. Därför 

har de varit i kontakt med Länsstyrelsen för att justera projektet och i stället 

göra en led från elljusspåret till Kvarnbäcken. Tanken är också att se över led 

från skidstadion till Svergoberget, samt att man bygger ihop leden från 

Svergoberget till Kvarnbäcken och gör en året-runt led. Länsstyrelsen har 

godkänt detta och projektet är förlängt till 2021-12-31. 

 

Beslutsunderlag 
Beslut från Länsstyrelsen 2019-11-08, 2020-08-25 

______ 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 19 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 171 Dnr 2020/326-060 

 

Förlängning av projekt Business Capacity Development in 

Swedish Lapland (BCD) 2021-2022 

 

Kommunstyrelsens beslut 
- Under förutsättning att statsstöd erhålls för stärkt företagsklimat (1,76 

miljoner kronor) beviljas medfinansiering i projektet BCD med 150 000 

kronor per år 2021 och 2022. 

- Projektet finansieras år 2021 med statsstöd stärkt företagsklimat i 

verksamhet 92015 och år 2022 från ordinarie budget för verksamheten 

92015. 

 

Ärendebeskrivning 
Swedish Lapland driver idag projektet Buisness Capacity Development (BCD) 

där Sorsele kommun idag har medfinansierat 650 000 kronor per år. Projektet 

beräknades avslutas 31 december 2020 men utifrån de negativa effekterna av 

corona-pandemin så avsatte Tillväxtverket ytterligare medel vilket 

möjliggjorde en fortsättning av projektet i två år. 

 

Ärendet om förlängning av Swedish Laplands projekt BCD presenterades i 

kommunstyrelsens allmänna utskott i augusti. Den skrivelsen utgick ifrån 

medfinansiering på 150 000 kronor istället för ordinarie 650 000 kronor per år. 

Beslutet blev att bordlägga ärendet till november i avvaktan på beslut om 

medfinansiering från Tillväxtverket. Samtidigt beslutades att bevilja medel till 

projektet Möjligheterna Region (NiMR) som samverkar med Region 10 utifrån 

att det fanns små ekonomiska resurser att gå in och möjligheten att finansiera 

båda projekten var begränsade. 

 

Ett antal förutsättningar har därefter förändrats: 

- Förslag i budget för beslut nationellt i december ligger att utpekade 

kommuner, däribland Sorsele kommun, ska få statsstöd för stärkt 

företagsklimat 2021 (där insatser till besöksnäringen nämns särskilt) 

beräknat till ca 1,76 miljoner kronor. 

- Tillväxtverket och Region Västerbotten har tagit beslut om att 

medfinansiera projektet BCD åren 2021 och 2022, vilket innebär att 

projektet BCD kommer att drivas vidare i två år. 

 

Förutsatt att styrgruppen för BCD-projektet fattar ett positivt beslut till att ta in 

Sorsele kommun i projektet och att övriga kommuner önskar avstå en liten del 

av deras projektbelopp till förmån för Sorsele kommun så finns möjlighet att gå 

med i projektet och växla upp kommunens satsade pengar. Om övriga 

kommuner inte går avstår en liten del av deras projektbelopp, så kan Sorsele 

kommun ändå gå med i projektet dock utan att växla upp medlen och budgeten 

blir då bara 150 000 kronor istället för 300 000 kronor per år.  

     Forts.  
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 20 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 171, forts. 

 

Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet § 116/2020 

Näringslivsutvecklarens tjänsteutlåtande 2020-11-09 

Allmänna utskottet § 88/2020 

Tjänsteutlåtande 2020-08-17 

PM utökning BCD 2020-08-14 

______ 

 
Utdrag 2011 

Näringslivsutvecklare 

Ekonomi 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 21 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 172 Dnr 2018/243-535 

 

Förstudie – Hållbar skotertrafik i Sorsele kommun 

 

Kommunstyrelsens beslut 
- Godkänner förstudien samt går vidare med de rekommendationer som 

beskrivs i slutrapporten. 

– Ändra namnet på ”Hallelujaleden” till ”Guvertfjällsleden” 

– Område A (Ammarnäs) ska prioriteras för införande av betalledssystem. 

 

Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen beslöt i § 98/2018 att genomföra en förstudie med syfte att 

beskriva målsättningar, upplägg, aktiviteter, tidsplan och 

finansieringsalternativ för ett större utvecklingsprojekt kallat ”Hållbar 

skotertrafik i Sorsele kommun”.  

 

Förstudien delredovisades till kommunstyrelsen i februari 2020. 30 juni 2020 

skulle förstudien vara klar för slutredovisning. Kommunstyrelsen beslöt att 

ärendet skulle remitteras till berörda parter innan slutredovisning samt att 

förstudien ska beskriva vad som krävs för att återskapa den så kallade 

”Hallelujaleden”. 

 

Slutrapporten är nu färdig och där föreslås att; 

- anta förstudien som styrdokument för skotertrafikens framtida utveckling i 

Sorsele kommun 

- anta föreslagen ”Friluftsstruktur” som modell för samverkan och utveckling 

av friluftssektorn i Sorsele kommun 

- utreda och fastställa kommunens framtida organisering (ansvar, resurser) för 

allmänna lokala skoterledsnätet, information och service 

- anvisa en personresurs som friluftssamordnare motsvarande 20 % av heltid 

för tillsyn av allmänna, lokala skoterledsnätet samt planering, koordinering 

och uppföljning av investeringar och underhåll 

- årligen anvisa bygdemedel med 150 000 kronor till en ”Friluftsfond” för 

insatser inom allmänna lokala skoterledsnätet, information och service och 

för finansiering av friluftssamordnarens uppdrag. 

 

Vidare föreslås uppdrag till ansvarig enhet/förvaltning att; 

- revidera och precisera ledstrukturen och komplettera nyttjanderätter för 

allmänna lokala leder i samråd med berörda skötselorganisationer, turism- 

och serviceföretag, markägare och samebyar för fastställande under 2022 

- utarbeta slutligt förslag för ”Hallelujaleden” 

- utreda upplägg för Infopoints med P-platser i Ammarnäs i samarbete med 

Destination Ammarnäs och i Sorsele i samarbete med Sorsele Skoterklubb 

- utarbeta förslag på lokal trafikföreskrift som medger skotertrafikens 

anslutning från/till egen uppställningsplats eller bostad till skoterleder inom 

tätbebyggda områden     Forts. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 22 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks§ 172, forts. 

 

- tillskriva Trafikverket med begäran om varningsskyltar för korsande 

skoterleder på väg E45 och 363 enligt förstudiens förslag 

- stödja studien kring införande av regleringsområde med betalleder inom zon 

A, Ammarnäsområdet 

- utreda möjligheten till ”Fritidsgarage” för Sorsele Skoterklubbs och Sorsele 

Skidklubbs behov enligt klubbarnas skrivelse 2020-02-05 

- förlänga gällande skötselavtal med skötselorganisationerna för allmänna 

lokala skoterleder (stomnät) 2021-2022 med följande villkorsändring; 

”Sorsele kommun som huvudman svarar för material och underhåll av 

ledinfrastrukturen och att skötselorganisationerna bidrar med frivilliga 

resursinsatser” 

- upprätta förslag till skötselavtal för allmänna lokala skoterleder att gälla från 

och med 2023. 

 

Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet § 119/2020 

Muntlig föredragning av Leopold Sjöström och Erika Hjukström 

Näringslivsutvecklarens tjänsteutlåtande 2020-11-09 

Slutrapport förstudie Hållbar skotertrafik 

Kommunstyrelsen § 12/2020 

______ 

 
Utdrag 2011 

Näringslivsutvecklare 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 23 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 173 Dnr 2020/414-805 

 

Ansökan föreningsbidrag Sorsele Teaterförening 2020 och år 

2021 

 

Kommunstyrelsens beslut 
- Sorsele Teaterförening beviljas ett extra arrangemangsbidrag för år 2020 

motsvarande 22 000 kronor för medlemskap i Föreningen MOTILI. 

- Teaterföreningen beviljas arrangemangsbidrag motsvarande 80 000 kronor 

för år 2021. Föreningen åtar sig att under år 2021 redovisa antalet sålda 

biljetter inför kommande års ansökning. 

- Finansiering sker ur verksamhet 22080 Bidrag till föreningar. 

 

Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har under år 2020 hittills beviljat Sorsele Teaterförening ett 

arrangemansbidrag på 37 000 kronor för att under året arrangera 3-5 

teaterföreställningar. Föreningen har lämnat in en ansökan om föreningsbidrag 

motsvarande 22 000 i syfte att betala medlemsavgiften till MOTILI (Musik och 

Teater I Lapplands Inland) för år 2020. Det har inte kommit lika många 

ansökningar om arrangemangsbidrag som föregående år, vilket möjliggör en 

satsning på medlemskap för Sorsele Teaterförening för år 2020.  

 

För år 2021 har Sorsele Teaterförening utöver denna ansökan kommit in med 

en ansökan om arrangemangsbidrag för 40 000 kronor (dnr 2020/180-805). I 

samtal med ordförande i föreningen framkommer att endast om de beviljas hela 

den sökta summan kommer de att kunna bli medlemmar i MOTILI. Beviljande 

av medel utöver den tidigare inkomna ansökan om 40 000 kronor innebär att 

föreningen tar en större del av kommunens budget för föreningsbidrag i 

anspråk (80 000 kr av 203 000 kr, 39,4 %). Beviljas ansökan för år 2020 och 

2021 bör föreningen i god tid inför en eventuell ansökan 2022 komma in med 

kontinuerlig redovisning av antal sålda biljetter för anordnade arrangemang för 

att kultur och fritid ska kunna bedöma nyttan med fortsatt medlemskap. 

 

MOTILIs verksamhet består i att genom samverkan mellan musik- och 

teaterföreningarna i inlandet bidra till att skapa ett brett och kvalitativt 

musikutbud i Södra Lappland. Medlemskapet möjliggör minst sex 

turnékonserter per år där min en dubbleras som skolkonsert. De senaste årens 

genomsnitt har dessutom inneburit två dubbleringar med skol- och 

äldreomsorgskonserter. Hyra för användning av kulturhuset bekostar MOTILI, 

de tar även hand om intäkterna för biljettförsäljningen för sina konserter.  

 

Med anledning av coronaviruset har utredare fört vidare samtal med 

kontaktperson gällande MOTILI och medlemsavgiften. Medlemsavgiften 

behöver betalas till fullo, om det vid slutet av året blir ett överskott får MOTILI 

och dess delföreningar diskutera hur det ska hanteras. 

     Forts. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 24 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 173, forts. 

 

Beslutsunderlag 
Utredarens tjänsteutlåtande 2020-11-14 

Ansökan om bidrag 

______ 

 
Utdrag 2011 

Sorsele Teaterförening 

Utredaren 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 25 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 174 Dnr 2019/423-106 

 

Svar på medborgarförslag – Arbeta för en etablering av en SiS 

institution i Sorsele kommun 

 

Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 

Kommunfullmäktige tackar för inlämnat medborgarförslag och besvarar 

förslagsställaren att förslaget avslås. Orsaken är att det i nuläget inte är aktuellt 

för Statens Institutionsstyrelsen med en nyetablering i Sorsele.  

 

Ärendebeskrivning 
Mattias Norlund föreslår i ett medborgarförslag att Sorsele kommun arbetar för 

en etablering av en SiS (Statens institutionsstyrelse) institution i kommunen. 

 

SiS har hand om ungdoms- samt missbruksvård. Han har själv arbetat på ett 

SiS-hem så förslaget bygger på hans erfarenheter. De flesta arbetstillfällena 

kräver ingen utbildning, alternativt ges utbildningen genom institutionen. En 

del tjänster kräver akademisk examen, men de är få och rekrytering borde inte 

vara svårt till dessa tjänster. Även en ganska liten institution skulle ge många 

statliga och stabila arbetstillfällen. Behovet av SiS-hem är stort, så ett aktivt 

arbete från kommunens sida skulle kunna ge resultat. 

 

Allt sköts inom institutionen beskriver Norlund. Exempelvis ungdomar i 

skolåldern går i skolan på ungdomshemmet, resurser behöver inte skjutas till 

befintlig skola. Övriga samhället påverkas ej av institutionen. Sorseles 

geografiska läge borde inte vara ett hinder, transporter till och från hemmet 

sker oftast med hjälp av transporttjänst. 

 

Medborgarförslaget har utretts av utredare vid Utveckling Sorsele. 

 

Beslutsunderlag 
Utredarens tjänsteutlåtande 2020-11-14 

Kommunfullmäktige § 73/2019 

Medborgarförslaget 

______ 

 
Utdrag 2011 

Kf 

Förslagsställaren 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 26 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 175 Dnr 2020/419-615 

 

Vård- och omsorgscollage Sorsele  
 

Kommunstyrelsens beslut; 

Fortsätta planera för en uppstart av Vård och omsorgscollage, förlagd till 

Sorsele Lärcentrum, januari 2021. 

 

Ärendebeskrivning 

Ett kompetenslyft inom Sorsele kommuns omsorgsverksamheter skulle 

sannolikt höja verksamhetskvaliteten för brukarna samt förbättra arbetsmiljön 

och arbetsbelastningen för personalen. 

 

Vård- och omsorgscollege är certifierad samverkan mellan arbetsgivare, 

fackliga organisationer och utbildningar som tillsammans skapar attraktiva och 

moderna verksamheter med hög kvalité. Samverkan finns på lokal och regional 

nivå, och utgår från tio kvalitetskriterier. 

 

Storuman har tidigare samverkat med Sorsele om utbildningsplatserna på sitt 

Vård- och Omsorgscollage där utbildningar till Vårdbiträde och 

Undersköterska ges. Platserna är dock fulla där i och med att efterfrågan på 

vuxenutbildning ökat kraftigt under 2020 då det statliga äldreomsorgslyftet 

sjösatts. Ett förstärkt statsbidrag för kurser inom Vuxenutbildning har också 

utdelats till kommunerna under hösten 2020 och förlängs även under 2021.  

 

Sorsele kommun har tillgång på skickliga vårdlärare som är redo att starta en 

kursomgång av Vårdbiträdesutbildning i januari 2021. Dessa arbetar idag med 

vårdutbildningar inom SIKT-projektet. 

 

Sorsele kommun har invånare som visat intresse för vårdbiträdesutbildningen, 

främst inom den målgrupp som har behov av stöd för att komma in på 

arbetsmarknaden. Eftersom ett statsbidrag för språkstöd också ligger i 

regeringens nya budgetförslag är bedömningen att full kostnadstäckning för 

lärartjänsten och språkstödet kommer att erhållas. 

 

Beslutsunderlag 

Su § 89/2020 

Tjänsteutlåtande 2020-10-20 

_______ 

 
Utdrag: 2011 

Skolchef 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 27 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 176 Dnr 2019/351-612 

 

Gymnasiesamverkan Region Västerbotten 

 

Kommunstyrelsen besluta föreslå kommunfullmäktige besluta; 

- Nuvarande gymnasiesamverkansavtal med Region Västerbotten sägs upp 

under 2020.  

- Upprätta två nya samverkansavtal, ett med Arvidsjaurs kommun och ett med 

Skellefteå kommun. 

- Dagpendlingsmöjlighet till Arvidsjaur bör lösas inför höstterminen 2021. 

 

Ärendebeskrivning 
Ett vikande elevunderlag och kärvare ekonomi har lett till att flera kommuner i 

regionen har fått allt svårare att erbjuda ett allsidigt urval av nationella program 

och inriktningar i gymnasieskolan. Stora lokalytor och halvtomma klassrum i 

flera gymnasiekommuner har bidragit till att Sorsele kommuns kostnader för 

gymnasieskola har ökat kraftigt de senaste åren och den utvecklingen befaras 

fortsätta inom nuvarande samverkansavtal. 

 

Ett inlandsalternativ med ett storgymnasium i Arvidsjaur har därför utretts. 

Arvidsjaurs kommun, Arjeplogs kommun, Malå kommun och Sorsele 

kommuns elevunderlag skulle gemensamt kunna bidra till en god stabilitet och 

utbildningskvalitet till förmånliga kostnader inom dagpendlingsavstånd. 

 

En minskade valfriheten kan eventuellt öka tryggheten och förutsägbarheten 

hos gymnasieelever och vårdnadshavare då färre alternativ än idag erbjuds. 

Gymnasievalet underlättas då det mer kommer att handla om val av program 

istället för ort. När fler Sorseleungdomar läser vid samma gymnasieorter kan 

den sociala aspekten värnas och tryggheten öka hos såväl elever som 

vårdnadshavare jämfört med om klassen splittras över hela Västerbotten. Den 

geografiska närheten till Arvidsjaur gör också att man som vårdnadshavare 

relativt snabbt kan ta sig dit om något oförutsett skulle inträffa. Detta utgör en 

trygghet för både vårdnadshavare och elever. 

 

Den besparing som görs på interkommunal ersättning (IKE) skulle kunna bidra 

till att delfinansiera en daglig busslinje mellan Sorsele och Arvidsjaur om 

samverkan kring turen görs med Arvidsjaur och Länstrafiken. 

 

Även fortsättningsvis skulle elever kunna ansöka om att läsa på gymnasiet i 

andra kommuner även Arvidsjaur och Skellefteå, men då som 

andrahandssökande. De skulle också kunna beviljas inackorderingstillägg om 

synnerliga skäl bedöms föreligga. Trafiklösningar kan vara ett sådant skäl. 

 

Forts. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 28 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 176 forts. 

 

Beslutsunderlag 

Su § 90/2020 

Tjänsteutlåtande 2020-11-09 

Tjänsteutlåtande, information2020-10-02 

Sammanfattning av vårdnadshavares synpunkter 

Presentation Skellefteå fjärrgymnasium 

_______ 

 
Utdrag: 2011 

Kf 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 29 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 177 Dnr 2020/18-606 

 

Redovisning - anmälan om kränkande behandling 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Redovisningen är mottagen och överlämnas till kommunstyrelsen. 

 

Ärendebeskrivning 
Förskolechef och rektor som får kännedom om att ett barn eller elev anser sig 

ha blivit utsatt för kränkande behandling i samband med verksamheten är 

skyldig att anmäla detta (Skollagen 6 kap. 10 §). 

 

Antal utredningar som genomförts utifrån diskriminering och annan kränkande 

behandling i förskolan- och fritidsverksamheten, förskoleklass, grundskola och 

gymnasium redovisas för perioden 2020-09-21 – 2010-10-23.  

Personalen har utrett ärendena och vidtagit åtgärder. 

 

Beslutsunderlag 

Su § 94/2020 

Redovisning perioden 2020-09-21 – 10-23  

_______ 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 30 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 178 Dnr 2020/427-106 

 

Handlingsplan - Våld, jämlikhet och jämställdhet. 

Ett brottsförebyggande arbete 

 

Kommunstyrelsens beslut 

Antar handlingsplan Våld, jämlikhet och jämställdhet inklusive aktivitetsplan 

och checklista barnkonsekvensanalys. 

 

Ärendebeskrivning 
Handlingsplanen är ett styrande måldokument dels för det arbete som bedrivs 

utifrån socialtjänstlagen men även för det utvecklingsarbete i det 

organisatoriska gemensamma förebyggande arbetet som har sin grund i den 

processinriktade satsning som Sorsele kommun deltar i tillsammans med tre 

andra små kommuner genom Länsstyrelsen i Västerbotten och deras initiativ 

Våldsprevention Västerbotten (VPV) som bygger på genusförändrande ansats. 

Ett gemensamt fokus riktas i högre utsträckning mot förebyggande insatser 

utifrån orsaker till våld istället för att enbart arbeta med dess konsekvenser.  

 

Bifogad aktivitetsplan beskriver hur Sorsele kommun ska utvecklas för att 

stärka människor och säkerställa det systematiska arbetet för att uppnå de 

organisatoriska effektmålen enligt antaget Folkhälsopolitiskt program.  

Insatsen är processinriktat utvecklingsarbete som successivt ska nå ut till 

kommunens primära målgrupp som är invånarna i kommunen. 

 

Sorsele kommun har antagit en lokal strategi för Agenda 2030 för hållbar 

utveckling och ett särskilt fokusområde på psykisk hälsa där arbetet ska utgå 

från förvaltningens lokala handlingsplaner. Att arbeta för alla människors rätt 

till hela sin personlighet och alla sina känslor är en del i vägen framåt. 

 

Beslutsunderlag 

Su § 91/2020 

Tjänsteutlåtande 2020-10-28 

Handlingsplan inklusive aktivitetsplan 

Checklista barnkonsekvensanalys  

Handledning basutbildning Jämställdhetsintegrering 

Diskrimineringsombudsmannen (DO): Stöd och faktablad arbetsgivarens 

aktiva åtgärder samt Aktiva åtgärder i fyra steg – checklista för arbetsgivare  

Regeringskansliet: Infoblad nationell strategi för att förebygga och bekämpa 

mäns våld mot kvinnor 

_______ 

 
Utdrag: 2011 

Folkhälsosamordnare 

Samtliga chefer 

Hemsidan 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 31 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 179 Dnr 2020/157-738 

 

Patientsäkerhetsberättelse 2019  
 

Kommunstyrelsens beslut 

- Patientsäkerhetsberättelsen 2019 godkänns. 

- Anta rekommenderade förbättringsförslag. 

 

Ärendebeskrivning 
Vårdgivaren (Kommunstyrelsen) ska enligt Patientsäkerhetslagen (2010:659) 

senast 1:a mars varje år upprätta en patentsäkerhetsberättelse av vilket det ska 

framgå: 

• Hur patientsäkerhetsarbetet har bedrivits under föregående kalenderår. 

• Vilka åtgärder som vidtagits för att öka patientsäkerheten. 

• Vilka resultat som uppnåtts. 

 

På grund av den rådande pandemin i vårt samhälle, har inte 

patientsäkerhetsberättelsen upprättats tidigare. 

 

I Patientsäkerhetsberättelsen 2019 redovisas de uppgifter och siffror som 

genom internkontroller och externa uppgifter från nationella  kvalitetsregister 

kunnat inhämtas. Här finns även förslag på förbättrings möjligheter inom 

verksamheten 

 

Beslutsunderlag 

Su § 92/2020 

Tjänsteutlåtande 2020-10-26 

Patientsäkerhetsberättelse 2019 

_______ 

 
Utdrag: 2011 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 32 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 180 Dnr 2020/435-004 

 

Avvikelse - Arkivering Individ- och familjeomsorg (IFO) 
 

Kommunstyrelsens beslut 

Informationen är mottagen. 

 

Ärendebeskrivning 

I 12 kap 1 § socialtjänstlagen (SoL) finns föreskrifter om gallring av personer 

och personregister. Enligt föreskrifterna skall anteckningar och andra uppgifter 

i en personakt, både i Procapita och den fysiska akten, gallras 5 år efter den att 

sista anteckningen gjordes i akten. Enligt 12 kap 2 § SoL finns dock  vissa 

undantag från gallring. Det vill säga, dessa undantag sparas för alltid, och 

förvaras i slutarkiv i källaren. I dessa akter ska alla dokumentation som gjorts i 

Procapita bifogas. 

 

Undantagna av rättssäkerhetsskäl är alla handlingar som rör: 

- Utredningar om faderskap eller föräldraskap enligt 1 kap 9 § Föräldrabalken 

- Utredningar om adoption – handlingar som rör placerade barn 

- Avtal enl 6 kap 6 §, 14 a § andra stycket eller 15 a § tredje stycket 

Föräldrabalken som godkänns av socialnämnden får inte gallras förrän 

barnet fyllt 18 år. 

 

I den senaste gallringen som IFO-chef gjorde i september, i samband med 

arbetet införs övergången från Procapita till Lifecare, togs akterna bort ur 

systemet innan utskrifterna gjorts. Alltså finns det ett antal, oklart hur många, 

akter som rör placerade barn där dokumentationen, journalanteckningar, inte 

finns med i den fysiska akten.  

Akter som berörs gäller aktuella ärenden under perioden 2009-2014. 

 

Beslutsunderlag 

Su § 95/2020 

Avvikelse 

_______ 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 33 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 181 Dnr 2020/436-700 

 

Avvikelse – dokumentation samt biståndsbeslut 
 

Kommunstyrelsens beslut 

- Informationen är mottagen. 

- Kommunchef och Hr-chef får i uppdrag att omgående utreda detta som 

personalärende och vidta nödvändiga åtgärder. Återrapport ska ske till 

allmänna utskottets sammanträde i januari 2021. 

 

Ärendebeskrivning 

- År 2019 överfördes verkställighet LSS till Individ- och familjeomsorgen 

(IFO). IFO-chef kontaktade LSS-handläggare med ett önskemål om en 

överlämning och inloggning till systemet, Procapita/Lifecare. Trots 

upprepade påminnelser har detta ännu inte skett. IFO-chef har tillgång till 

systemet, kan dock inte dokumentera. 

 

2020-08-26 skickades e-postmeddelande till LSS-handläggare, som har 

rollen som systemansvarig, med beställning av en inloggning i Lifecare till 

nyanställd på LSS-boendet. 2020-10-28 har den anställde inte fått 

inloggning och kan inte dokumentera.  

 

- Avvikelser lämnade från ett assistansbolag gällande ej fattade biståndsbeslut 

av LSS-handläggare. 

 

Beslutsunderlag 

Su § 96/2020 

Avvikelse IFO-chef 

Avvikelse assistansbolag 

 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Kjell Öjeryd (v) – Kommunchef och Hr-chef får i uppdrag att omgående utreda 

detta som personalärende och vidta nödvändiga åtgärder. Återrapport ska ske 

till allmänna utskottets sammanträde i januari 2021. 

_______ 

 
Utdrag: 2011 

Kommunchef 

HR-chef 

IFO-chef 

Ksau 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 34 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 182 Dnr 2020/445-436 

 

Remiss gällande ansökan om undersökningstillstånd, 

Svergoträsk nr 3 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Lämnar följande yttrande; 

- Efter genomförda undersökningar ska områdena så långt som möjligt 

återställas till ursprungligt skick. Avfall ska avlägsnas och omhändertas 

enligt gällande regler. 

- Vid arbetena ska hänsyn tas till grundvatten, sjöar och vattendrag, tex vad 

avser hantering av oljor och drivmedel, samt det borrkax som kan uppstå vid 

arbetet. 

- Slitage och skador på marken ska så långt som möjligt undvikas, vid tex 

transporter och förflyttning av maskiner och fordon. 

 Kommunen anser att samråd ska ske i god tid innan åtgärderna, med berörda 

samebyar samt med berörda markägare. 

- De befintliga sommar- och vinterleder samt stigar som finns i området som 

ska undersökas, måste bevaras i sitt ursprungliga skick. 

 

Ärendebeskrivning 
Svensk malmprospektering AB har den 30 juni 2020 ansökt om 

undersökningstillstånd för området Svergoträsk nr 3 i Sorsele kommun. Om ett 

undersökningstillstånd beviljas innebär det en ensamrätt för tillståndshavaren 

att kartlägga berggrundens egenskaper i syfte att ta reda på om det finns en 

fyndighet inom det aktuella området. 

 

Bergsstaten har genom remiss berett kommunen möjlighet att lämna 

synpunkter över ansökan senast till den 7 december 2020. 

 

Beslutsunderlag 
Samhällsbyggnadschefens tjänstutlåtande 2020-11-16 

Remissen 

______ 

 
Utdrag 2011 

Bergsstaten 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 35 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 183 Dnr 2017/125-436 

 

Remiss gällande överlåtelse av undersökningstillstånd, 

Storjukan nr 101-104 

 

Kommunstyrelsens beslut 
Sorsele kommun är positiva till denna överlåtelse, men vill påminna om de 

synpunkter som lämnades i tidigare yttrande; 

- Efter genomförda undersökningar ska områdena så långt som möjligt 

återställas till ursprungligt skick. Avfall ska avlägsnas och omhändertas 

enligt gällande regler. 

- Vid arbetena ska hänsyn tas till grundvatten, sjöar och vattendrag, tex vad 

avser hantering av oljor och drivmedel, samt det borrkax som kan uppstå vid 

arbetet. 

- Slitage och skador på marken ska så långt som möjligt undvikas, vid tex 

transporter och förflyttning av maskiner och fordon. 

- Kommunen anser att samråd ska ske i god tid innan åtgärderna, med berörda 

samebyar samt med berörda markägare. 

- De befintliga sommar- och vinterleder samt stigar som finns i området som 

ska undersökas, måste bevaras i sitt ursprungliga skick. 

 

Ärendebeskrivning 
Viad Royalties AB har ansökt om medgivande till överlåtelse av tillståndet till 

bolaget Gold Line Resources Sweden AB. 

 

Bergsstaten har i remiss gett kommunen tillfälle att yttra sig över ansökan om 

medgivande till överlåtelse av undersökningstillstånd inom viss tid. Om 

ansökan avser ett område som används för renskötsel, ska även Sametinget ges 

tillfälle att yttra sig. Yttrandet ska lämnas till Bergsstaten senast den 25 

november 2020. 

 

Beslutsunderlag 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2020-11-16 

Remiss 

Kommunstyrelsen § 68/2017 

______ 

 
Utdrag 2011 

Bergsstaten 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 36 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 184 Dnr 2017/229-436 

 

Remiss gällande överlåtelse av undersökningstillstånd, 

Storjukan nr 105 

 

Kommunstyrelsens beslut 
Sorsele kommun är positiva till denna överlåtelse, men vill påminna om de 

synpunkter som lämnades i tidigare yttrande; 

- Efter genomförda undersökningar ska områdena så långt som möjligt 

återställas till ursprungligt skick. Avfall ska avlägsnas och omhändertas 

enligt gällande regler. 

- Vid arbetena ska hänsyn tas till grundvatten, sjöar och vattendrag, tex vad 

avser hantering av oljor och drivmedel, samt det borrkax som kan uppstå vid 

arbetet. 

- Slitage och skador på marken ska så långt som möjligt undvikas, vid tex 

transporter och förflyttning av maskiner och fordon. 

- Kommunen anser att samråd ska ske i god tid innan åtgärderna, med berörda 

samebyar samt med berörda markägare. 

- De befintliga sommar- och vinterleder samt stigar som finns i området som 

ska undersökas, måste bevaras i sitt ursprungliga skick. 

 

Ärendebeskrivning 
Viad Royalties AB har ansökt om medgivande till överlåtelse av tillståndet till 

bolaget Gold Line Resources Sweden AB. 

 

Bergsstaten har i remiss gett kommunen tillfälle att yttra sig över ansökan om 

medgivande till överlåtelse av undersökningstillstånd inom viss tid. Om 

ansökan avser ett område som används för renskötsel, ska även Sametinget ges 

tillfälle att yttra sig. Yttrandet ska lämnas till Bergsstaten senast den 25 

november 2020. 

 

Beslutsunderlag 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2020-11-16 

Remiss 

Kommunstyrelsen § 139/2017 

______ 

 
Utdrag 2011 

Bergsstaten 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 37 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 185 Dnr 2018/289-436 

 

Remiss gällande överlåtelse av undersökningstillstånd, 

Storjukan nr 106 

 

Kommunstyrelsens beslut 
Sorsele kommun är positiva till denna överlåtelse, men vill påminna om de 

synpunkter som lämnades i tidigare yttrande; 

- Efter genomförda undersökningar ska områdena så långt som möjligt 

återställas till ursprungligt skick. Avfall ska avlägsnas och omhändertas 

enligt gällande regler. 

- Vid arbetena ska hänsyn tas till grundvatten, sjöar och vattendrag, tex vad 

avser hantering av oljor och drivmedel, samt det borrkax som kan uppstå vid 

arbetet. 

- Slitage och skador på marken ska så långt som möjligt undvikas, vid tex 

transporter och förflyttning av maskiner och fordon. 

- Kommunen anser att samråd ska ske i god tid innan åtgärderna, med berörda 

samebyar samt med berörda markägare. 

- De befintliga sommar- och vinterleder samt stigar som finns i området som 

ska undersökas, måste bevaras i sitt ursprungliga skick. 

 

Ärendebeskrivning 
Viad Royalties AB har ansökt om medgivande till överlåtelse av tillståndet till 

bolaget Gold Line Resources Sweden AB. 

 

Bergsstaten har i remiss gett kommunen tillfälle att yttra sig över ansökan om 

medgivande till överlåtelse av undersökningstillstånd inom viss tid. Om 

ansökan avser ett område som används för renskötsel, ska även Sametinget ges 

tillfälle att yttra sig. Yttrandet ska lämnas till Bergsstaten senast den 25 

november 2020. 

 

Beslutsunderlag 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2020-11-16 

Remiss 

______ 

 
Utdrag 2011 

Bergsstaten 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 38 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 186 2020/442-406 

 

Justering av taxa - vindkraft 

 

Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta;  

- Justerar taxebilaga 2 (taxa för prövning och tillsyn inom miljöbalkens 

område), enligt förslag. 

 

Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen har efter ansökan beviljat Sorsele kommun att ta över tillsyn på 

vindkraftsanläggningar. Då en vindkraftspark ligger i både Sorsele och 

Storumans kommun, är tanken att Storumans inspektörer via avtal utför tillsyn 

enligt miljöbalken på vindkraftsanläggningar i båda kommunerna. För att 

anpassa taxan efter verkliga förhållanden som till exempel tillsynstider, samt 

även för att ha en samsyn på avgiften i de båda kommunerna, bör taxan justeras 

vad avser tillsyn på vindkraftsanläggningar. Justeringen gäller taxebilaga 2 

(taxa för prövning och tillsyn inom miljöbalkens område), verksamheter med 

verksamhetskod 40.90 och 40.95. 

 

Justeringen finns på sidan 25 och 26 i taxebilaga 2. Timtiden har tidigare varit 

satt till 10 respektive 8 timmar per verksamhet och år för aktuella 

verksamheter. Det föreslås nu att taxan justeras till 13 timmar för båda 

verksamhetsgrupperna: 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 39 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 186, forts. 

 
Lagrum i 

MPF 

Verksamhetskod/ 
klassningskod 

Tids- 
faktor 

Prövnings 
nivå Beskrivning 

21 kap 13 § 40.90 13 B Verksamhet med 
1. två eller flera vindkraftverk som står tillsammans 

(gruppstation), om vart och ett av vindkraftverken 

inklusive rotorblad är högre än 150 meter, 

2. ett vindkraftverk som inklusive rotorblad är högre än 

150 meter och står tillsammans med en sådan 

gruppstation som avses i 1, eller 

3. ett vindkraftverk som inklusive rotorblad är högre än 
150 meter och står tillsammans med ett annat sådant 
vindkraftverk, om verksamheten påbörjas efter att 
verksamheten med det andra vindkraftverket 
påbörjades. 

21 kap 14 § 40.95 13 B Verksamhet med 
1. sju eller fler vindkraftverk som står tillsammans 

(gruppstation), om vart och ett av vindkraftverken 

inklusive rotorblad är högre än 120 meter, 

2. ett vindkraftverk som inklusive rotorblad är högre än 

120 meter och står tillsammans med en sådan 

gruppstation som avses i 1, eller 

3. ett eller fler vindkraftverk som vart och ett inklusive 

rotorblad är högre än 120 meter och står tillsammans 

med så många andra sådana vindkraftverk att 

gruppstationen sammanlagt består av minst sju 

vindkraftverk, om verksamheten påbörjas efter det att 

verksamheten eller verksamheterna med de andra 

vindkraftverken påbörjades. 

Tillståndsplikten gäller inte om verksamheten är 
tillståndspliktig enligt 13 §. 

 

Beslutsunderlag 
Samhällsbyggnadsnämnden § 96/2020 

Miljöinspektörens tjänstutlåtande 2020-11-06 

______ 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 40 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 187 Dnr 2020/443-170 

 

Handlingsprogram för räddningstjänsten 2020-2022 

 

Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 

Anta förslag till handlingsprogram för räddningstjänsten i Sorsele kommun 

2020-2022. 

 

Ärendebeskrivning 
Enhetschefen har upprättat ett förslag till handlingsprogram för 

räddningstjänsten 2020-2022 för Sorsele kommun enligt lagen om skydd mot 

olyckor  

 

Beslutsunderlag 
Samhällsbyggnadsnämnden § 98/2020 

Förslag till handlingsprogram räddningstjänsten 2020-11-02 

______ 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 41 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 188 Dnr 2020/471-452 

 

Införande av matavfallsinsamling 

 

Kommunstyrelsens beslut 
Föreslå kommunfullmäktige besluta; 

- Matinsamling införs i enlighet med Trepartens Renhållningsnämnds beslut 

 

Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun ingår tillsammans med kommunerna Malå och Norsjö i en 

gemensam renhållningsnämnd där uppdraget är att gemensamt svara för 

insamling av hushålls- och verksamhetsavfall. Nya regler och förutsättningar 

har införts som påverkar denna samverkan och av det skälet måste beslut tas 

som möjliggör fortsatt samverkan i uppdraget samt att klara de övergripande 

myndighetsbeslut som fattats. 

 

Det beslut som har tagits och som föranleder utveckling av nuvarande 

insamling och samverkan är det Regeringsbeslut som togs i juni 2018 och som 

trädde i kraft första januari 2019. Beslutet innebär att kommunerna är skyldiga 

att tillhandahålla ett system för att samla in och transportera bort matavfall 

separat. 

 

Tjänstepersoner inom de samverkande kommunerna har under lång tid utrett 

och diskuterat frågan både inom samverkansorganisationen ”Treparten” men 

även med hjälp av en större utredning som har genomförts inom R10 området 

samt med samverkan inom samverkansgruppen inom länet, Samrådsgrupp 

avfall. Stöd i frågorna har också tagits från branschorganisationen ”Avfall 

Sverige”.  

 

Kommunen är enligt 15a § Avfallsförordningen skyldig att tillhandahålla ett 

system för att samla in och transportera bort matavfall separat. Verksamheten 

föreslår ett system där hushållen sorterar sitt avfall i ett kärl med mellanvägg 

och separata lock som töms med sidlastande avfallsfordon under samma körtur 

som nuvarande system. Nytt system anses därför inte medföra sådana ökade 

transporter som kan vara skäl till undantag från föreskriften. Ökade kostnader 

är inte skäl för undantag från skyldigheten att tillhandahålla ett godkänt 

insamlingssystem för utsorterat avfall. 

 

Ur arbetsmiljösynpunkt väljs sidlastande fordon och delade kärl så att 

hushållen endast behöver hantera ett kärl. För verksamheter och företag så sker 

tömning med separata kärl för mat respektive restavfall. Införandet av 

matavfallsutsortering kan av praktiska skäl ej genomföras från och med 2021-

01-01. Tänkt genomförandedatum kan vara 2022-01-01. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 42 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 188, forts. 

 

Trepartens renhållningsnämnd beslutade 2020-03-10 § TRN-20/00002 att; 

”Treparten föreslår till kommunfullmäktige i varje kommun att besluta om ett 

införande av matinsamlingen, i enlighet med antagna avfallsplaner”. 

 

Beslutsunderlag 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2020-11-20 

Bilaga 1 Norsjö 

Bilaga 2 Malå 

Bilaga 3 Treparten 

Insamling av avfall i Region 10 del 1-2 

______ 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 43 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 189 Dnr 2020/328-251 

 

Ändring av avtalspart - Exploateringsavtal för fastigheterna 

Ammarnäs 2:8 och 2:46 

 

Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 

Godkänner ändring av avtalspart för aktuellt exploateringsavtal. 

 

Jäv 

Daniel Grundström (s) anmäler jäv, skickas digitalt från mötet och deltar inte i 

handläggningen av detta ärende. Ingen ersättare inträder. 

 

Ärendebeskrivning 
Exploatör i Ammarnäs har för avsikt att avstycka och försälja 37 tomter på 

fastigheterna Ammarnäs 2:8 och 2:46. Kommunen har redan tagit beslut att 

anta exploateringsavtalet med beslut i kommunfullmäktige § 78/2020. 

 

Exploatören har nu meddelat att han av misstag och missförstånd inte angett 

rätt exploatör. Den exploatör som tidigare har angivits är exploatörens eget 

maskinföretag. Exploatören ansöker om att avtalspart för exploateringsavtalet 

ändras till ½ Daniel Grundström och ½ Ambjörn Forsén. 

 

Beslutsunderlag 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2020-11-20 

Kommunfullmäktige § 78/2020 

______ 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2020-11-24 44 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

Ks § 190 Dnr 2019/358-291 

 

Överföring av investeringsprojekt från budgetår 2020 till 

budgetår 2021, Skolan Ammarnäs 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 

Överföra projektet ”Skolan Ammarnäs” med beräknad investering om 

1 475 000 kronor från budgetåret 2020 till budgetåret 2021. 
 

Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har inte haft förutsättningar att påbörja projektet då 

förhandlingarna med förening som idag nyttjar hobbylokalen ej har 

färdigställts. Av det skälet måste projektet i sin helhet flyttas från budgetåret 

2020 till budgetåret 2021. 

 

Beslutsunderlag 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2020-11-24 

Kommunfullmäktige § 77/2019 

______ 

 
Utdrag 2011 

Kf 
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Kommunstyrelsens sammanträdesprotokoll 


2020-11-24 


Plats och tid Digitalt möte, tisdag 2020-11-24, klockan 08.30-15.55  


 Lunch klockan 12.00-13.00. Gruppmöte klockan 14.55-15.20. 


Beslutsrunda klockan 15.20-15.55. 


 


Beslutande Kjell Öjeryd (v), ordförande, §§ 159-167, 169-190. Jäv § 168 


 Pia Sjöberg (s), vice ordförande, §§ 159-167, 169-190. Jäv § 168 


 Inger Stenlund (v) 


 Ingemar Johansson (c) 


 Kristina Axelsson (c) 


 Daniel Grundström (s), §§ 159-188, 190. Jäv § 189 


 Katarina Lövgren (s) 


 


Tjänstgörande ersättare Bo Brydsten (s) tjänstgör för André Emilsson 


  


 


Övriga deltagare Christer Normark, kommunchef 


 Sara Grundström, kommunsekreterare 


 Michael Nilsson, HR-chef, § 166 


 Ulrika Eriksson, skolchef, §§ 175-177 


 Josephine Gabrielsson, folkhälsosamordnare, § 178 


 Anci Janeheim, MAS, § 179 (digitalt) 


 Sara Johansson, IFO-chef, §§ 180-181 


 Therese Brännlund, samhällsbyggnadschef, §§ 182-187 


 Johan Duvdahl, Storuman kommunföretag, § 169 (digitalt) 


 Erika Hjukström, näringslivsutvecklare, §§ 169-173 (digitalt) 


 Leopold Sjöström, §§ 170-172 (digitalt) 


 Anton Johansson, utredare, §§ 173-174 (digitalt) 


 


 


Utses att justera Pia Sjöberg (s) 


 
Justeringens tid och plats  
 


Underskrifter Sekreterare ............................................................................. Paragrafer 159-190 


  Sara Grundström 


 


 Ordförande .............................................................................................................. 


  Kjell Öjeryd Ingemar Johansson § 168 


 


 Justerande .............................................................................................................. 


  Pia Sjöberg Katarina Lövgren § 168 
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Organ Kommunstyrelsen 
 


Sammanträdesdatum 2020-11-24 Paragraf  159-190 
 


Datum för anslagets uppsättande  Anslaget tas ner efter   
 


Förvaringsplats för protokollet Stödverksamheten 
 


Underskrift ................................................................................................... 


 Sara Grundström 
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Ks § 159 


 


Fastställelse av ärendelistan 
 


Kommunstyrelsens beslut 


Ärendelistan fastställs enligt följande; 
 


1 Mötets öppnande  


2 Upprop  


3 Val av justerare  


4 Fastställande av ärendelistan  


5 Gruppmöten  


6 Information ordförande och kommunchef  


7 Meddelanden  


8 Anmälan av delegeringsbeslut  


9 Investeringsprojekt 2020 - 


bredbandsutbyggnad 2020 2021 


2020/76 


10 Investeringsbudget - Ny släckbil (brandbil) 2019/383 


11 Kapitaliseringen av Kommuninvest 


ekonomiska förening 


2020/350 


12 Riktlinjer för ledighet 2020/449 


13 Remiss av betänkandet Hållbar socialtjänst – 


En ny socialtjänstlag (SOU 2020:47) 


2020/385 


14 Delårsredovisning - Partnerskap Inland - 


Akademi Norr 2020 


2020/334 


15 Samverkansmodell - Decennium, 


information kl 13-13.30 


2020/416 


16 Information - projekt BIKE SORSELE - 


infrastruktur 


2018/476 


17 Förlängning av projekt Business Capacity 


Development in Swedish Lapland (BCD) 


2021-2022 


2020/326 


18 Förstudie - Hållbar skotertrafik i Sorsele 


kommun 


2018/243 


19 Ansökan om bidrag 2020 - 2021 Sorsele 


Teaterförening 


2020/414 


20 Medborgarförslag - Arbeta för en etablering 


av en SiS institution i Sorsele kommun 


2019/423 


21 Uppstart Vård- och omsorgscollage Sorsele 2020/419 


22 Gymnasiesamverkan Region 10 


(Gymnasieförbund) 


2019/351 


23 Redovisning - anmälan om kränkande 


behandling 2020 


2020/18 


24 Handlingsplan - Våld Jämlikhet och 


jämställdhet. Ett brottsförebyggande arbete. 


2020/427 


 


       Forts. 
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25 Patientsäkerhetsberättelse 2019 2020/157 


26 Arkivering - Avvikelse IFO 2020/435 


27 Avvikelse - dokumentation samt 


biståndsbeslut 


2020/436 


28 Remiss gällande ansökan om 


Undersökningstillstånd för Svergoträsk nr 3, 


Sorsele kommun 


2020/445 


29 Remiss - ansökan om undersökningstillstånd 


för område Storjuktan nr 101-104 


2017/125 


30 Remiss - ansökan om undersökningstillstånd 


för område Storjuktan nr 105 


2017/229 


31 Remiss - ansökan om undersökningstillstånd 


för område Storjuktan nr 106 


2018/289 


32 Justering av taxebilaga 2, Vindkraft 2020/442 


33 Handlingsprogram Räddningstjänsten 2020-


2022 


2020/443 


34 Införande av insamling av matavfall 2020/471 


35 Exploateringsavtal för fastigheterna 


Ammarnäs 2:8 och 2:46 


2020/328 


36 Överföring av investeringsmedel för 


Ammarnäs skola 


2019/358 


 


_______ 
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Ks § 160  


 


Information ordförande och kommunchef 


 


Kommunchefen informerar bland annat om; 


- Informerar om behovet av att få igång ett systematiskt arbetsmiljöarbete. 


Målsättningen är att samtliga chefer ska få utbildning årligen. 


Medarbetardialog, coachande samtal med sin chef, avstämningssamtal med 


sin chef samt avslutningsvis ett lönesamtal. Gruppdynamiken måste fungera 


med skyddsronder. Fungerande arbetsplatsträffar t ex var 6:e vecka, 


fungerande VSG och CSG och fungerande ledningsgruppsmöten. 


- Jobbar med och presenterar en strategi och styrmodell för Vision 2025 för 


koncernen Sorsele kommun. 


 


Ordförande informerar bland annat om; 


- Hann innan utökade Corona-restriktioner ha en träff med Ammarnäs 


pensionär- och hobbyförening tillsammans med kommunchefen. Var ca 20 


personer som kom på mötet. De har fått ett erbjudande om en samlingslokal 


på skolan som ska vara klar. Om de inte vill ha detta, får de ha kvar den 


hobbylokal de har idag. Den kommer då att överföras till föreningen och de 


får bekosta driften själva. Förening ska lämna besked till kommunen innan 


nyår. 


- Har haft en digital träff med regionkulturchef Joakim Sandberg, och gick 


där igenom betydelsen av kultur i en kommun och vikten av att utöva kultur 


under en pandemi. Vi är ganska uppmärksammade i dessa sammanhang, det 


som är bra är att vi inte stannat av vårt kulturella arbete. Tog upp hur vi ska 


kunna ha öppet på bibliotek och där har vi mer-öppet bibliotek som 


möjliggör service även om vi har begränsat öppethållande. Tog upp om 


mötesplatser och om de är ändamålsenliga. Hade därför upp Arena Sorsele 


och vikten av en större samlingslokal. Informerade om vilken hjälp 


kommunen kan få från Regionen. 


- Förbereder nytt avtal med Sorsele River hotell. 


- Det är kommit klagomål på maten för eleverna på skolan. Har därför haft ett 


möte som ledde till ett uppdrag till skolan och köket att hitta ett sätta att få 


till en förbättring. Eleverna är viktiga medborgare och därför ska vi ta 


hänsyn till deras synpunkter.  


- Det är husmöte i kommunhuset en gång per månad och där lämnas allmän 


information till de anställda som jobbar i huset. Önskar att samtliga 


anställda ges samma möjlighet till information. Ska därför testa något nytt, 


en Podd, där ordförande och kommunchefen sitter och diskuterar lite om 


vad som hänt under månaden. Målet är att nå så många som möjligt av de 


anställda. 


______ 


 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


 Kommunstyrelsen 
  


 Datum Sida 
 2020-11-24 6 


 


 


 Utdragsbestyrkande 


Ks § 161  


 


Meddelanden 


 


Kommunstyrelsens beslut 
Lägger meddelande till handlingarna. 


 


Redovisnings av meddelanden 


- Länsstyrelsen – Förlängning av projekt Lona Bike till och med 2021-12-31, 


dnr 2018/476-430. 


- SorseleBo AB – Antagen budget 2021-2023. 


- Sorsele Värmeverk AB – Antagen budget 2021-2023. 


 


Redovisning av bolagens protokoll 
- SorseleBo AB, styrelseprotokoll 2020-10-28  


- Sorsele Värmeverk AB, styrelseprotokoll 2020-10-28 


 


Redovisning av protokoll från gemensamma nämnder 
- Överförmyndarnämnden i Södra Lappland, styrelseprotokoll 2020-10-15 


och  2020-11-19. 


______ 
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Ks § 162  


 


Redovisning av delegeringsbeslut 


 


Kommunstyrelsens beslut 
Redovisningen noteras. 


 


Ärendebeskrivning 
Enligt fastställd delegeringsordning ska delegeringsbeslut redovisas till 


kommunstyrelsen vid påföljande sammanträde. Redovisningen innebär inte att 


fattade beslut får omprövas eller fastställas. Däremot står det styrelsen fritt att 


återkalla lämnad delegering. Kommunstyrelsen kan också ta över ett ärende 


och fatta beslut, förutsatt att delegaten ännu inte har fattat något beslut. 
 


Följande delegeringsbeslut redovisas (punkterna hänvisar till delegerings-


ordningen); 
 


Delegeringspunkt, 


beskrivning 


Dnr Ärendemening Beslutfattare 


3.25 


MBL §§ 10, 11, 12, 19 


och 38 inom eget 


verksamhetsområde 


2020/63 CSG, Centrala 


samverkansgruppen 


protokoll 


201112 - justerat 


Christer Normark 


13.5 


Skolskjuts utöver 


fastställda riktlinjer 


2020/372 Avslag på ansökan om 


skolskjuts 


Ulrika Eriksson 


 


Anmälan delegeringsbeslut från socialtjänstverksamheten: 


 
Delegeringspunkt, 


beskrivning 


Dnr 


§§ 


Ärendemening Beslutfattare 


16.2 Su § 99/2020  Övervägande om vård 


fortfarande behövs för 


underårig som med stöd 


av SoL vårda i annat hem 


än det egna, minst 1 


ggr/6:månad 


Su-utskottet 


16.12 Su § 97/2020 


Su § 98/2020 


Prövning av vård med 


stöd av 3 § LUV 


fortfarande behövs 


 


 


Delegationsärenden för tiden för tiden 2020-09-25 – 2020-11-02, i särskild 


pärm på kommunkansliet: 


Nr 18. Ekonomiskt bistånd 


Nr 19. Bistånd till vård och placering mm 


Nr 20. Ersättning från enskild mm 


Nr 21. Beslut om utredning 


Nr 22. Vård enligt LVU 


Nr 24. Föräldrabalken 


______  
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Ks § 163 Dnr 2020/76-041 


 


Överföring av investeringsmedel från 2020 till 2021 för 


bredbandsutbyggnad 


 


Kommunstyrelsens beslut 
Förslår kommunfullmäktige besluta; 


- Till 2021 års investering överföra högst 1 470 690 kronor till storprojekt 


OSN (Bredband till Fler) 


- Till 2021 års investering överföra högst 2 778 321 kronor till projekt extra 


förbindelse 2020. 


 


Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beviljade i § 19/2020, 3 260 000 kronor i 


investeringsprojekt till samförläggning av alla bredbandssträckor. 


 


Kommunens byggnation av bredband sker genom samförläggning av optorör 


tillsammans med Vattenfall. Storprojekt OSN (Bredband till fler) är förlängt 


till och med 2021-12-31 och är försenat bland annat på grund av att Vattenfall 


inte håller tidsplanen. Storprojektet Extra förbindelse 2020 är också ett projekt 


där samförläggning sker med Vattenfall. Projektet är inte slutfört  


 


Beslutsunderlag 
It-chefens tjänsteutlåtande 2020-11-09 


Kommunfullmäktige § 19/2020 


______ 


 
Utdrag 2011 


Kf 
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Överföring av investeringsmedel till 2021 för inköp av släckbil 
 


Kommunstyrelsens beslut 
Förslår kommunfullmäktige besluta; 


- Godkänna flytt av investeringsmedel för projektet 0304, inköp av 


släckfordon från 2020 till 2021 


 


Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beviljade i beslut § 77/2019 samhällsbyggnadsenheten 


investeringsmedel 2020 för inköp av ett nytt släckfordon, projekt 0304. 


Upphandlingen är klar och tilldelningsbeslut togs 2020-08-31. Släckfordonet är 


beställt och beräknad leverans är tredje kvartalet 2021. 
 


Beslutsunderlag 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2020-10-20 


Kommunfullmäktige § 77/2019 


______ 


 
Utdrag 2011 


Kf 
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Ks § 165 Dnr 2020/350-045 


 


Återbetalning av förlagslån och inbetalning av kapitalinsats till 


Kommuninvest Ekonomisk förening 
 


Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 


- Sorsele kommun till Kommuninvest ekonomisk förening (”Föreningen”) 


ska inbetala ett insatsbelopp som motsvarar förlagslånet om 700 000 kronor 


senast 9 december 2020. 


- Kommunstyrelsen bemyndigas att besluta om och vidta de åtgärder som 


krävs för inbetalning av kapitalinsats i Föreningen till följd av ökade krav på 


kapitalinsats under åren 2021, 2022, 2023 och 2024, upp till ett belopp 


motsvarande maximalt 1 300 kronor per invånare. 


- Sorsele kommun ska tillse att protokollet från fullmäktiges möte 


(innehållande beslutet enligt ovan, inklusive anslagsbevis och 


lagakraftbevis) finns tillgängligt för Föreningen vid förfrågan. 


 


Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun är medlem i Kommuninvest Ekonomisk förening 


(”Föreningen”). Föreningen är en medlemsorganisation som utifrån en 


kommunal värdegrund företräder den kommunala sektorn i finansieringsfrågor. 


 


Upplånings- och utlåningsverksamheten bedrivs i det av Föreningen helägda 


dotterbolaget Kommuninvest i Sverige AB (publ) (”Kommuninvest”). 


Kommuninvests kreditvärdighet bärs upp av en solidarisk borgen från 


medlemmarna, vilken bidrar till att göra Kommuninvest till en attraktiv 


motpart för kvalificerade investerare och finansiella institutioner. 


 


Återbetalning av förlagslån - I november 2010 upptog Föreningen förlagslån 


från medlemmarna omfattande 1 miljard kronor. Syftet med förlagslånen var 


att efter finanskrisen snabbt höja nivån på kapital i Kommuninvest i avvaktan 


på att kapitalet genom medlemsinsatser ökat till de nivåer som krävs av 


Finansinspektionen. Föreningen har därför använt lånebeloppet till att 


finansiera ett separat förlagslån från Föreningen till Kommuninvest. Samtliga 


dåvarande medlemmar deltog i förlagslånen. 


 


Sorsele kommuns förlagslån till Föreningen uppgår per den 2020-09-30 till 


700 000 kronor, jämte ränta. 


 


Genom regeländringar får det befintliga förlagslånet till Kommuninvest inte 


längre inräknas in i kapitalbasen, vilket innebär att det inte längre fyller den 


tänkta funktionen att bidra till kapitaliseringen av Kommuninvest. Förlagslånen 


har därför diskuterats internt och vid medlemssamråd. Diskussionerna har 


resulterat i att det befintliga förlagslånet från Föreningen till Kommuninvest  


     Forts. 
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har sagts upp och återbetalats till Föreningen. Till följd härav, och i enlighet 


med punkt 4.3 i Lånevillkoren, har även förlagslånen från medlemmarna till 


Föreningen sagts upp av Föreningen. Förlagslånen ska därför återbetalas till 


medlemmarna. 


 


Eftersom Kommuninvest de kommande åren behöver tillföras nytt kapital 


erbjuds samtliga medlemmar som bidragit till förlagslånen att omedelbart 


använda sin del av förlagslånen för att öka sin kapitalinsats till Föreningen och 


således inbetala motsvarande belopp till Föreningen i form av en kapitalinsats. 


 


Inbetalning av kapitalinsats - För medlemskap i Föreningen krävs att en 


medlem bidrar med en kapitalinsats genom en obligatorisk medlemsinsats. 


Tidigare fanns det två nivåer på denna kapitalinsats som medlemmarna kunde 


välja mellan. Det har därutöver varit möjligt att delta med en tilläggsinsats. 


 


Vid föreningsstämman 2020 beslutades om en ändring av stadgarna så att en 


enda nivå på kapitalinsatsen i form av obligatorisk medlemsinsats ska gälla för 


samtliga medlemmar. Den nya nivån uppgår till 1 300 kronor per invånare för 


kommuner och 260 kronor per invånare för regioner, vilket samtliga 


medlemmar ska ha uppnått vid utgången av 2024. Den nya nivån har kopplats 


till en årlig trappa, där kravet ökar successivt under de kommande fyra åren 


enligt följande: 


 


År Kapitalinsats 


(kr/invånare) (kommun) 


Återstående insättning 


för Sorsele kommun 


(efter återbetalning av 


förlagslån) 


2020 900 0 


2021 1 000 0 


2022 1 100 0 


2023 1 200 54 800 kronor 


2024 1 300 306 400 kronor 


 


Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet § 114/2020 


Ekonomichefens tjänsteutlåtande 2020-11-02 


Information från Kommuninvest 2020-09-04 


Bilaga – insatskapital per medlem mm 


______ 


 
Utdrag 2011 


Kf 
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Ks § 166 Dnr 2020/449-028 


 


Riktlinjer för ledighet 
 


Kommunstyrelsens beslut 
Ärendet återremitteras utifrån Sjöbergs, Axelssons och Lövgrens yrkanden. 


 


Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har generösa regler avseende ledigheter jämfört med många 


andra organisationer. Det leder bland annat till att kommunen har ett högt 


semestersaldo då medarbetaren inte behöver använda sina semesterdagar utan 


kan ta ut andra former av ledighet. 


 


Nuvarande riktlinjer beslutades i december 2019 av kommunstyrelsen. Före det 


var inte riktlinjerna uppdaterade sedan 2008. 


 


Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet § 113/2020 


HR-chefens tjänsteutlåtande 2020-11-16 


Förslag till riktlinjer 


 


Förslag till beslut vid sammanträdet 


Pia Sjöberg (s) – Yrkar på att arbetsgivaren ska bevilja ledighet med bibehållen 


lön vid mammografi/gynekologiskt cellprov samt PSA-prov 1 ggr/år, vid eget 


bokat läkarbesök och tandläkarbesök max ? antal ggr/år, besök hos optiker och 


hörcentral 2 ggr/år. Tjänstledigt utan lön för att starta eget företag under 12 


månader och om särskilt behov finns upp till 24 månader. 


Kristina Axelsson (c) – Tjänstledigt utan lön för att starta eget företag under 12 


månader. 


Katarina Lövgren (s) – Yrkar på återremiss så att de fackliga parterna får ta 


ställning till de yrkanden som finns. Ärendet ska beslutas vid nästa ordinarie 


sammanträde med kommunstyrelsen. 


______ 


 
Utdrag 2011 


HR 


Ks 
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Remiss – Betänkandet hållbar socialtjänst – En ny 


socialtjänstlag (SOU 2020:47) 
 


Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen lämnar ett positivt remissyttrande, men med följande tillägg: 


 


Det är väsentligt att kommunernas socialförvaltningar får en nationell 


kompensation för de extrakostnader som kan uppstå med denna nya 


socialtjänstlag, då det finns indikationer att extra kostnader kan uppstå när 


basuppdraget breddas. Kommunen ställer sig tveksam till förslaget som rör 


krav på särskild social planeringsskyldighet och att detta skall föras in i plan- 


och bygglagen. Självklart skall politiken vara en aktiv part i 


samhällsplaneringen, men tveksamhet råder om en ny lag, verkligen löser ut 


denna problembild. Kunskapshöjande åtgärder torde ha bättre effekt på 


kommuners ansvar. Det kan också uppstå en risk att hemtjänstinsatser utan 


biståndsprövningar kan leda till att kommunerna tillhandahåller allmänna 


erbjudanden till alla, vilket då kommer att frångå principen om personcentrerad 


vår och omsorg, där individens behov avgör vilka insatser som sätts in. 


 


Ärendebeskrivning 
Margareta Winberg, särskild utredare för Framtidens socialtjänst, har den 26 


augusti, till regeringen lämnat in en utredning på 1 328 sidor (SOU 2020:47) 


som föreslår en uppdaterad socialtjänstlag. Vår nuvarande är nästan 40 år 


gammal så det är nog dags för en översyn. Utredarna hade tydliga direktiv från 


politiken att inte röra de lagstiftningar som har en direkt koppling till 


Socialtjänstlagen, likt LVU och LVM, vilket har inneburit en del 


kompromisser i själva utformandet av vår nya socialtjänstlag. Nedan följer i 


stora penseldrag de förslagen på förändringar i Socialtjänstlagen. 


 Förslag på att kommunerna skall kunna fatta beslut om att vissa utsatta 


grupper i samhället skall få biträde, utan att det gått via en 


socialsekreterare, för en utredning. Exempel på sådana grupper är barn 


och unga, som utsätts för våld eller hedersförtryck. Kvinnor utsatta för 


mäns våld. Män som slår kvinnor. Personer med missbruk. Personer 


med kriminell livsstil och personer med psykisk nedsättning. 


 Ett förtydligat barnperspektiv. Med åtgärdsförslag på ett tydligare 


beaktande vad som bedöms vara barnets bästa. Barnets rätt till 


information. Barnens rätt att framföra eller inte framföra sina åsikter. 


Samtal med barn, utan vårdnadshavares samtycke. Placerade barns 


kontakt med sina syskon. Förlängd tid för uppföljning från två månader 


till sex månader. 


 Avseende övergripande planering föreslås att plan- och bygglagen 


kompletteras med de sociala aspekterna i planläggningen. Kommunerna 


skall planera sina insatser och särskilt beakta behovet av tidiga och 


förebyggande insatser.    Forts. 
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 Utdragsbestyrkande 


Ks § 167, forts. 


 


 Enklare hantering för individer att få individuella insatser utan 


biståndsprövning. Detta möjliggör snabbare riktade insatser. 


 Utökande möjligheter att hantera statistik kommer att innebära bättre 


möjligheter för kommunerna att kunna följa upp det arbete de gör och 


därmed utveckla olika arbetsmetoder.  


 Socialtjänstens insatser ska kunna ges utan behovsprövning, med vissa 


undantag. I insatser utan behovsprövning ingår hemtjänst och 


korttidsboende, det vill säga all äldreomsorg som inte är särskilda 


boenden. Detta blir en utvidgning av ett befintligt system. 


 


Beslutsunderlag 
Kommunchefens tjänstutlåtande 2020-11-18 


Remiss – Betänkandet hållbar socialtjänst – En ny socialtjänstlag (SOU 


2020:47) 


______ 


 
Utdrag 2011 


Socialdepartementet 
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 Utdragsbestyrkande 


Ks § 168 Dnr 2020/334-107 


 


Delårsrapport 2020 – Partnerskap Inland, Akademi Norr 
 


Kommunstyrelsens beslut 
Delårsrapporten delges kommunfullmäktige. 


 


Jäv 


På grund av jäv deltar inte Kjell Öjeryd (v) och Pia Sjöberg (s) i 


handläggningen av detta ärende och lämnar lokalen. Ingemar Johansson (c) 


övertar ordförandeskapet. Ingen ersättare inträder. Katarina Lövgren (s) utses 


att justera denna paragraf. 


 


Ärendebeskrivning 
Revisorerna i kommunalförbundet Partnerskap Inland – Akademi Norr har 


granskat förbundets delårsrapport för perioden januari – augusti 2020. 


Revisorerna bedömer att delårsrapporten är i allt väsentligt upprättad i enlighet 


med lagens krav och god redovisningssed. Redovisat och prognosticerat 


resultat för 2020 är delvis förenligt med förbundets mål för god ekonomisk 


hushållning. 


 


Delårsrapport, revisorernas granskningsrapport och utlåtande översänds till 


medlemskommunerna för kännedom. Ärendet ska behandlas som en 


information till kommunfullmäktige. 


 


Beslutsunderlag 
Delårsrapport 2020 


Revision – granskning delårsrapport 


Revision – utlåtande avseende delårsrapport 2020 


Protokollsutdrag Akademi Norr § 31/2020 


______ 


 
Utdrag 2011 


Kf 
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 Utdragsbestyrkande 


Ks § 169 Dnr 2020/416-060 


 


Samverkansmodell - Decennium 
 


Kommunstyrelsens beslut 
- Fortsätta stötta arbetet med Decennium i samverkan med Region 10. 


- Under förutsättning att beslut om statsstöd för stärkt företagsklimat 


(Buchtmedlen 1,76 miljoner kronor) för år 2021 beviljas, avsätts 1 miljon 


kronor till en person att jobba som näringslivsutvecklare i Sorsele kommun. 


Finansiering sker för tillhörande kostnader som lönekostnader, resor, kontor, 


extern tjänst medel samt del av kostnad för samordningsroll för Decennium. 


 


Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har under två år deltagit i projektet 


Flernivåsamverkan/Framtid Region 10 där man tillsammans med Region 10 


tittat på ett långsiktigt program med finansieringsmodell för 


näringslivskontorsarbete i kommunen inom Region 10. Storumans 


kommunföretag AB har varit projektägare och projektet har drivits av Johneric 


Halvarsson och Johan Duvdahl. 


 


Projektet närmar sig slutet och idag föreslås en flersamverkansmodell vid namn 


Decennium. Detta är inte ett projekt utan en beskrivning av önskan av arbete på 


lokal nivå och i samverkan med andra.  


 


Idag finns det små medel i inlandskommunerna för näringslivskontorsarbete 


lokalt. Detta är inte en lagstadgad verksamhet och med minskad budget 


minskar kommunernas möjligheter att lägga de resurser som krävs på 


näringslivskontorsarbetet. Det kommer projektmedel med ojämna mellanrum 


men dessa projekt har alltid en fast projektbeskrivning med tydliga mål och 


aktiviteter och det ordinarie arbetet på ett näringslivskontor kan sällan 


inkluderas i dessa projektsatsningar. Utan det ordinarie 


näringslivskontorsarbetet som ofta innebär uppgifter som exempelvis 


relationsbyggande, en väg in till kommunen i olika myndighetsfrågor och vara 


företagarens röst in i kommunen, företagsstödsansökningar så minskar 


möjligheten för företagen att få stöd i sin utveckling och möjlighet att få ta del 


av det stödsystem som finns regionalt och nationellt. 


 


Samverka behövs för att hitta finansieringsformer för att stärka företagens 


konkurrenskraft idag och på lång sikt. Decennium bygger på samverkan. 


Genom att ingå i denna samverkan så finns möjlighet att fortsätta jobba med en 


långsiktig finansieringsmodell av näringslivskontoret för många år framåt. 


Sorsele kommun får även år 2021 pengar till en lokalt anställd person som 


jobbar med samverkan inom Region 10 samt med näringslivskontorsarbetets 


basverksamhet och frågor som Sorsele kommun och dess näringsliv tycker är  


 


     Forts. 
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 Utdragsbestyrkande 


Ks § 169, forts. 


 


viktig. Dessa medel medför även en gemensam resurs för hela Region 10 som 


jobbar med samverkan, att lyfta Region 10 på en nationell nivå för att fortsätta 


arbetet med att hitta en långsiktig finansiering som inte bara är ett år utan 


målsättningen är tio år. 


 


Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet § 118/2020 


Näringslivsutvecklarens tjänsteutlåtande 2020-10-16 


Decennium – övergripande uppdrag, budget och program 


______ 


 
Utdrag 2011 


Näringslivsutvecklaren 


Ekonomi 
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 Utdragsbestyrkande 


Ks § 170 Dnr 2018/476-430 


 


Lokal naturvårdssatsning (LONA) projekt Bike Sorsele - 


infrastruktur 
 


Kommunstyrelsens beslut 
Informationen noteras 


 


Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen har i oktober 2019 beviljat statligt bidrag till lokalt 


naturvårdsprojekt, med max 50 %, dock högst 210 000 kronor, till lokalt 


naturvårdsprojekt bike Sorsele – infrastruktur. För att få rätt till hela bidraget 


ska röjning, utrustning och nybygge av cykel- och vandringsleder utföras, 


nybygge av bro över bäck göras samt skyltning och informationsmaterial. 


 


Projektet är förlängt till 2021-12-31 med bibehållen budget. 


 


Tf fritids- och kulturchef Erika Hjukström informerar; 


Projektet var tänkt för en led till Skibbikken. Åtgärderna var att bygga en bro, 


röjning, upprustning, skyltning osv. Projektet har en budget på 420 000 kronor 


varav 210 000 kronor är för arbetsinsatser från kommunen och den ideella 


sektorn.  


 


Det har senare visat sig att kostnaden för att bygga en bro blir för dyr. Därför 


har de varit i kontakt med Länsstyrelsen för att justera projektet och i stället 


göra en led från elljusspåret till Kvarnbäcken. Tanken är också att se över led 


från skidstadion till Svergoberget, samt att man bygger ihop leden från 


Svergoberget till Kvarnbäcken och gör en året-runt led. Länsstyrelsen har 


godkänt detta och projektet är förlängt till 2021-12-31. 


 


Beslutsunderlag 
Beslut från Länsstyrelsen 2019-11-08, 2020-08-25 


______ 
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 Utdragsbestyrkande 


Ks § 171 Dnr 2020/326-060 


 


Förlängning av projekt Business Capacity Development in 


Swedish Lapland (BCD) 2021-2022 


 


Kommunstyrelsens beslut 
- Under förutsättning att statsstöd erhålls för stärkt företagsklimat (1,76 


miljoner kronor) beviljas medfinansiering i projektet BCD med 150 000 


kronor per år 2021 och 2022. 


- Projektet finansieras år 2021 med statsstöd stärkt företagsklimat i 


verksamhet 92015 och år 2022 från ordinarie budget för verksamheten 


92015. 


 


Ärendebeskrivning 
Swedish Lapland driver idag projektet Buisness Capacity Development (BCD) 


där Sorsele kommun idag har medfinansierat 650 000 kronor per år. Projektet 


beräknades avslutas 31 december 2020 men utifrån de negativa effekterna av 


corona-pandemin så avsatte Tillväxtverket ytterligare medel vilket 


möjliggjorde en fortsättning av projektet i två år. 


 


Ärendet om förlängning av Swedish Laplands projekt BCD presenterades i 


kommunstyrelsens allmänna utskott i augusti. Den skrivelsen utgick ifrån 


medfinansiering på 150 000 kronor istället för ordinarie 650 000 kronor per år. 


Beslutet blev att bordlägga ärendet till november i avvaktan på beslut om 


medfinansiering från Tillväxtverket. Samtidigt beslutades att bevilja medel till 


projektet Möjligheterna Region (NiMR) som samverkar med Region 10 utifrån 


att det fanns små ekonomiska resurser att gå in och möjligheten att finansiera 


båda projekten var begränsade. 


 


Ett antal förutsättningar har därefter förändrats: 


- Förslag i budget för beslut nationellt i december ligger att utpekade 


kommuner, däribland Sorsele kommun, ska få statsstöd för stärkt 


företagsklimat 2021 (där insatser till besöksnäringen nämns särskilt) 


beräknat till ca 1,76 miljoner kronor. 


- Tillväxtverket och Region Västerbotten har tagit beslut om att 


medfinansiera projektet BCD åren 2021 och 2022, vilket innebär att 


projektet BCD kommer att drivas vidare i två år. 


 


Förutsatt att styrgruppen för BCD-projektet fattar ett positivt beslut till att ta in 


Sorsele kommun i projektet och att övriga kommuner önskar avstå en liten del 


av deras projektbelopp till förmån för Sorsele kommun så finns möjlighet att gå 


med i projektet och växla upp kommunens satsade pengar. Om övriga 


kommuner inte går avstår en liten del av deras projektbelopp, så kan Sorsele 


kommun ändå gå med i projektet dock utan att växla upp medlen och budgeten 


blir då bara 150 000 kronor istället för 300 000 kronor per år.  


     Forts.  
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Ks § 171, forts. 


 


Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet § 116/2020 


Näringslivsutvecklarens tjänsteutlåtande 2020-11-09 


Allmänna utskottet § 88/2020 


Tjänsteutlåtande 2020-08-17 


PM utökning BCD 2020-08-14 


______ 


 
Utdrag 2011 


Näringslivsutvecklare 


Ekonomi 
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 Kommunstyrelsen 
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 Utdragsbestyrkande 


Ks § 172 Dnr 2018/243-535 


 


Förstudie – Hållbar skotertrafik i Sorsele kommun 


 


Kommunstyrelsens beslut 
- Godkänner förstudien samt går vidare med de rekommendationer som 


beskrivs i slutrapporten. 


– Ändra namnet på ”Hallelujaleden” till ”Guvertfjällsleden” 


– Område A (Ammarnäs) ska prioriteras för införande av betalledssystem. 


 


Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen beslöt i § 98/2018 att genomföra en förstudie med syfte att 


beskriva målsättningar, upplägg, aktiviteter, tidsplan och 


finansieringsalternativ för ett större utvecklingsprojekt kallat ”Hållbar 


skotertrafik i Sorsele kommun”.  


 


Förstudien delredovisades till kommunstyrelsen i februari 2020. 30 juni 2020 


skulle förstudien vara klar för slutredovisning. Kommunstyrelsen beslöt att 


ärendet skulle remitteras till berörda parter innan slutredovisning samt att 


förstudien ska beskriva vad som krävs för att återskapa den så kallade 


”Hallelujaleden”. 


 


Slutrapporten är nu färdig och där föreslås att; 


- anta förstudien som styrdokument för skotertrafikens framtida utveckling i 


Sorsele kommun 


- anta föreslagen ”Friluftsstruktur” som modell för samverkan och utveckling 


av friluftssektorn i Sorsele kommun 


- utreda och fastställa kommunens framtida organisering (ansvar, resurser) för 


allmänna lokala skoterledsnätet, information och service 


- anvisa en personresurs som friluftssamordnare motsvarande 20 % av heltid 


för tillsyn av allmänna, lokala skoterledsnätet samt planering, koordinering 


och uppföljning av investeringar och underhåll 


- årligen anvisa bygdemedel med 150 000 kronor till en ”Friluftsfond” för 


insatser inom allmänna lokala skoterledsnätet, information och service och 


för finansiering av friluftssamordnarens uppdrag. 


 


Vidare föreslås uppdrag till ansvarig enhet/förvaltning att; 


- revidera och precisera ledstrukturen och komplettera nyttjanderätter för 


allmänna lokala leder i samråd med berörda skötselorganisationer, turism- 


och serviceföretag, markägare och samebyar för fastställande under 2022 


- utarbeta slutligt förslag för ”Hallelujaleden” 


- utreda upplägg för Infopoints med P-platser i Ammarnäs i samarbete med 


Destination Ammarnäs och i Sorsele i samarbete med Sorsele Skoterklubb 


- utarbeta förslag på lokal trafikföreskrift som medger skotertrafikens 


anslutning från/till egen uppställningsplats eller bostad till skoterleder inom 


tätbebyggda områden     Forts. 
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Ks§ 172, forts. 


 


- tillskriva Trafikverket med begäran om varningsskyltar för korsande 


skoterleder på väg E45 och 363 enligt förstudiens förslag 


- stödja studien kring införande av regleringsområde med betalleder inom zon 


A, Ammarnäsområdet 


- utreda möjligheten till ”Fritidsgarage” för Sorsele Skoterklubbs och Sorsele 


Skidklubbs behov enligt klubbarnas skrivelse 2020-02-05 


- förlänga gällande skötselavtal med skötselorganisationerna för allmänna 


lokala skoterleder (stomnät) 2021-2022 med följande villkorsändring; 


”Sorsele kommun som huvudman svarar för material och underhåll av 


ledinfrastrukturen och att skötselorganisationerna bidrar med frivilliga 


resursinsatser” 


- upprätta förslag till skötselavtal för allmänna lokala skoterleder att gälla från 


och med 2023. 


 


Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet § 119/2020 


Muntlig föredragning av Leopold Sjöström och Erika Hjukström 


Näringslivsutvecklarens tjänsteutlåtande 2020-11-09 


Slutrapport förstudie Hållbar skotertrafik 


Kommunstyrelsen § 12/2020 


______ 


 
Utdrag 2011 


Näringslivsutvecklare 
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 Utdragsbestyrkande 


Ks § 173 Dnr 2020/414-805 


 


Ansökan föreningsbidrag Sorsele Teaterförening 2020 och år 


2021 


 


Kommunstyrelsens beslut 
- Sorsele Teaterförening beviljas ett extra arrangemangsbidrag för år 2020 


motsvarande 22 000 kronor för medlemskap i Föreningen MOTILI. 


- Teaterföreningen beviljas arrangemangsbidrag motsvarande 80 000 kronor 


för år 2021. Föreningen åtar sig att under år 2021 redovisa antalet sålda 


biljetter inför kommande års ansökning. 


- Finansiering sker ur verksamhet 22080 Bidrag till föreningar. 


 


Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har under år 2020 hittills beviljat Sorsele Teaterförening ett 


arrangemansbidrag på 37 000 kronor för att under året arrangera 3-5 


teaterföreställningar. Föreningen har lämnat in en ansökan om föreningsbidrag 


motsvarande 22 000 i syfte att betala medlemsavgiften till MOTILI (Musik och 


Teater I Lapplands Inland) för år 2020. Det har inte kommit lika många 


ansökningar om arrangemangsbidrag som föregående år, vilket möjliggör en 


satsning på medlemskap för Sorsele Teaterförening för år 2020.  


 


För år 2021 har Sorsele Teaterförening utöver denna ansökan kommit in med 


en ansökan om arrangemangsbidrag för 40 000 kronor (dnr 2020/180-805). I 


samtal med ordförande i föreningen framkommer att endast om de beviljas hela 


den sökta summan kommer de att kunna bli medlemmar i MOTILI. Beviljande 


av medel utöver den tidigare inkomna ansökan om 40 000 kronor innebär att 


föreningen tar en större del av kommunens budget för föreningsbidrag i 


anspråk (80 000 kr av 203 000 kr, 39,4 %). Beviljas ansökan för år 2020 och 


2021 bör föreningen i god tid inför en eventuell ansökan 2022 komma in med 


kontinuerlig redovisning av antal sålda biljetter för anordnade arrangemang för 


att kultur och fritid ska kunna bedöma nyttan med fortsatt medlemskap. 


 


MOTILIs verksamhet består i att genom samverkan mellan musik- och 


teaterföreningarna i inlandet bidra till att skapa ett brett och kvalitativt 


musikutbud i Södra Lappland. Medlemskapet möjliggör minst sex 


turnékonserter per år där min en dubbleras som skolkonsert. De senaste årens 


genomsnitt har dessutom inneburit två dubbleringar med skol- och 


äldreomsorgskonserter. Hyra för användning av kulturhuset bekostar MOTILI, 


de tar även hand om intäkterna för biljettförsäljningen för sina konserter.  


 


Med anledning av coronaviruset har utredare fört vidare samtal med 


kontaktperson gällande MOTILI och medlemsavgiften. Medlemsavgiften 


behöver betalas till fullo, om det vid slutet av året blir ett överskott får MOTILI 


och dess delföreningar diskutera hur det ska hanteras. 


     Forts. 
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Beslutsunderlag 
Utredarens tjänsteutlåtande 2020-11-14 


Ansökan om bidrag 


______ 


 
Utdrag 2011 


Sorsele Teaterförening 


Utredaren 
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 Utdragsbestyrkande 


Ks § 174 Dnr 2019/423-106 


 


Svar på medborgarförslag – Arbeta för en etablering av en SiS 


institution i Sorsele kommun 


 


Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 


Kommunfullmäktige tackar för inlämnat medborgarförslag och besvarar 


förslagsställaren att förslaget avslås. Orsaken är att det i nuläget inte är aktuellt 


för Statens Institutionsstyrelsen med en nyetablering i Sorsele.  


 


Ärendebeskrivning 
Mattias Norlund föreslår i ett medborgarförslag att Sorsele kommun arbetar för 


en etablering av en SiS (Statens institutionsstyrelse) institution i kommunen. 


 


SiS har hand om ungdoms- samt missbruksvård. Han har själv arbetat på ett 


SiS-hem så förslaget bygger på hans erfarenheter. De flesta arbetstillfällena 


kräver ingen utbildning, alternativt ges utbildningen genom institutionen. En 


del tjänster kräver akademisk examen, men de är få och rekrytering borde inte 


vara svårt till dessa tjänster. Även en ganska liten institution skulle ge många 


statliga och stabila arbetstillfällen. Behovet av SiS-hem är stort, så ett aktivt 


arbete från kommunens sida skulle kunna ge resultat. 


 


Allt sköts inom institutionen beskriver Norlund. Exempelvis ungdomar i 


skolåldern går i skolan på ungdomshemmet, resurser behöver inte skjutas till 


befintlig skola. Övriga samhället påverkas ej av institutionen. Sorseles 


geografiska läge borde inte vara ett hinder, transporter till och från hemmet 


sker oftast med hjälp av transporttjänst. 


 


Medborgarförslaget har utretts av utredare vid Utveckling Sorsele. 


 


Beslutsunderlag 
Utredarens tjänsteutlåtande 2020-11-14 


Kommunfullmäktige § 73/2019 


Medborgarförslaget 


______ 


 
Utdrag 2011 


Kf 


Förslagsställaren 
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 Utdragsbestyrkande 


Ks § 175 Dnr 2020/419-615 


 


Vård- och omsorgscollage Sorsele  
 


Kommunstyrelsens beslut; 


Fortsätta planera för en uppstart av Vård och omsorgscollage, förlagd till 


Sorsele Lärcentrum, januari 2021. 


 


Ärendebeskrivning 


Ett kompetenslyft inom Sorsele kommuns omsorgsverksamheter skulle 


sannolikt höja verksamhetskvaliteten för brukarna samt förbättra arbetsmiljön 


och arbetsbelastningen för personalen. 


 


Vård- och omsorgscollege är certifierad samverkan mellan arbetsgivare, 


fackliga organisationer och utbildningar som tillsammans skapar attraktiva och 


moderna verksamheter med hög kvalité. Samverkan finns på lokal och regional 


nivå, och utgår från tio kvalitetskriterier. 


 


Storuman har tidigare samverkat med Sorsele om utbildningsplatserna på sitt 


Vård- och Omsorgscollage där utbildningar till Vårdbiträde och 


Undersköterska ges. Platserna är dock fulla där i och med att efterfrågan på 


vuxenutbildning ökat kraftigt under 2020 då det statliga äldreomsorgslyftet 


sjösatts. Ett förstärkt statsbidrag för kurser inom Vuxenutbildning har också 


utdelats till kommunerna under hösten 2020 och förlängs även under 2021.  


 


Sorsele kommun har tillgång på skickliga vårdlärare som är redo att starta en 


kursomgång av Vårdbiträdesutbildning i januari 2021. Dessa arbetar idag med 


vårdutbildningar inom SIKT-projektet. 


 


Sorsele kommun har invånare som visat intresse för vårdbiträdesutbildningen, 


främst inom den målgrupp som har behov av stöd för att komma in på 


arbetsmarknaden. Eftersom ett statsbidrag för språkstöd också ligger i 


regeringens nya budgetförslag är bedömningen att full kostnadstäckning för 


lärartjänsten och språkstödet kommer att erhållas. 


 


Beslutsunderlag 


Su § 89/2020 


Tjänsteutlåtande 2020-10-20 


_______ 


 
Utdrag: 2011 


Skolchef 
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 Kommunstyrelsen 
  


 Datum Sida 
 2020-11-24 27 


 


 


 Utdragsbestyrkande 


Ks § 176 Dnr 2019/351-612 


 


Gymnasiesamverkan Region Västerbotten 


 


Kommunstyrelsen besluta föreslå kommunfullmäktige besluta; 


- Nuvarande gymnasiesamverkansavtal med Region Västerbotten sägs upp 


under 2020.  


- Upprätta två nya samverkansavtal, ett med Arvidsjaurs kommun och ett med 


Skellefteå kommun. 


- Dagpendlingsmöjlighet till Arvidsjaur bör lösas inför höstterminen 2021. 


 


Ärendebeskrivning 
Ett vikande elevunderlag och kärvare ekonomi har lett till att flera kommuner i 


regionen har fått allt svårare att erbjuda ett allsidigt urval av nationella program 


och inriktningar i gymnasieskolan. Stora lokalytor och halvtomma klassrum i 


flera gymnasiekommuner har bidragit till att Sorsele kommuns kostnader för 


gymnasieskola har ökat kraftigt de senaste åren och den utvecklingen befaras 


fortsätta inom nuvarande samverkansavtal. 


 


Ett inlandsalternativ med ett storgymnasium i Arvidsjaur har därför utretts. 


Arvidsjaurs kommun, Arjeplogs kommun, Malå kommun och Sorsele 


kommuns elevunderlag skulle gemensamt kunna bidra till en god stabilitet och 


utbildningskvalitet till förmånliga kostnader inom dagpendlingsavstånd. 


 


En minskade valfriheten kan eventuellt öka tryggheten och förutsägbarheten 


hos gymnasieelever och vårdnadshavare då färre alternativ än idag erbjuds. 


Gymnasievalet underlättas då det mer kommer att handla om val av program 


istället för ort. När fler Sorseleungdomar läser vid samma gymnasieorter kan 


den sociala aspekten värnas och tryggheten öka hos såväl elever som 


vårdnadshavare jämfört med om klassen splittras över hela Västerbotten. Den 


geografiska närheten till Arvidsjaur gör också att man som vårdnadshavare 


relativt snabbt kan ta sig dit om något oförutsett skulle inträffa. Detta utgör en 


trygghet för både vårdnadshavare och elever. 


 


Den besparing som görs på interkommunal ersättning (IKE) skulle kunna bidra 


till att delfinansiera en daglig busslinje mellan Sorsele och Arvidsjaur om 


samverkan kring turen görs med Arvidsjaur och Länstrafiken. 


 


Även fortsättningsvis skulle elever kunna ansöka om att läsa på gymnasiet i 


andra kommuner även Arvidsjaur och Skellefteå, men då som 


andrahandssökande. De skulle också kunna beviljas inackorderingstillägg om 


synnerliga skäl bedöms föreligga. Trafiklösningar kan vara ett sådant skäl. 


 


Forts. 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


 Kommunstyrelsen 
  


 Datum Sida 
 2020-11-24 28 


 


 


 Utdragsbestyrkande 


Ks § 176 forts. 


 


Beslutsunderlag 


Su § 90/2020 


Tjänsteutlåtande 2020-11-09 


Tjänsteutlåtande, information2020-10-02 


Sammanfattning av vårdnadshavares synpunkter 


Presentation Skellefteå fjärrgymnasium 


_______ 


 
Utdrag: 2011 


Kf 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


 Kommunstyrelsen 
  


 Datum Sida 
 2020-11-24 29 


 


 


 Utdragsbestyrkande 


Ks § 177 Dnr 2020/18-606 


 


Redovisning - anmälan om kränkande behandling 
 


Kommunstyrelsens beslut 
Redovisningen är mottagen och överlämnas till kommunstyrelsen. 


 


Ärendebeskrivning 
Förskolechef och rektor som får kännedom om att ett barn eller elev anser sig 


ha blivit utsatt för kränkande behandling i samband med verksamheten är 


skyldig att anmäla detta (Skollagen 6 kap. 10 §). 


 


Antal utredningar som genomförts utifrån diskriminering och annan kränkande 


behandling i förskolan- och fritidsverksamheten, förskoleklass, grundskola och 


gymnasium redovisas för perioden 2020-09-21 – 2010-10-23.  


Personalen har utrett ärendena och vidtagit åtgärder. 


 


Beslutsunderlag 


Su § 94/2020 


Redovisning perioden 2020-09-21 – 10-23  


_______ 


 


 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


 Kommunstyrelsen 
  


 Datum Sida 
 2020-11-24 30 


 


 


 Utdragsbestyrkande 


Ks § 178 Dnr 2020/427-106 


 


Handlingsplan - Våld, jämlikhet och jämställdhet. 


Ett brottsförebyggande arbete 


 


Kommunstyrelsens beslut 


Antar handlingsplan Våld, jämlikhet och jämställdhet inklusive aktivitetsplan 


och checklista barnkonsekvensanalys. 


 


Ärendebeskrivning 
Handlingsplanen är ett styrande måldokument dels för det arbete som bedrivs 


utifrån socialtjänstlagen men även för det utvecklingsarbete i det 


organisatoriska gemensamma förebyggande arbetet som har sin grund i den 


processinriktade satsning som Sorsele kommun deltar i tillsammans med tre 


andra små kommuner genom Länsstyrelsen i Västerbotten och deras initiativ 


Våldsprevention Västerbotten (VPV) som bygger på genusförändrande ansats. 


Ett gemensamt fokus riktas i högre utsträckning mot förebyggande insatser 


utifrån orsaker till våld istället för att enbart arbeta med dess konsekvenser.  


 


Bifogad aktivitetsplan beskriver hur Sorsele kommun ska utvecklas för att 


stärka människor och säkerställa det systematiska arbetet för att uppnå de 


organisatoriska effektmålen enligt antaget Folkhälsopolitiskt program.  


Insatsen är processinriktat utvecklingsarbete som successivt ska nå ut till 


kommunens primära målgrupp som är invånarna i kommunen. 


 


Sorsele kommun har antagit en lokal strategi för Agenda 2030 för hållbar 


utveckling och ett särskilt fokusområde på psykisk hälsa där arbetet ska utgå 


från förvaltningens lokala handlingsplaner. Att arbeta för alla människors rätt 


till hela sin personlighet och alla sina känslor är en del i vägen framåt. 


 


Beslutsunderlag 


Su § 91/2020 


Tjänsteutlåtande 2020-10-28 


Handlingsplan inklusive aktivitetsplan 


Checklista barnkonsekvensanalys  


Handledning basutbildning Jämställdhetsintegrering 


Diskrimineringsombudsmannen (DO): Stöd och faktablad arbetsgivarens 


aktiva åtgärder samt Aktiva åtgärder i fyra steg – checklista för arbetsgivare  


Regeringskansliet: Infoblad nationell strategi för att förebygga och bekämpa 


mäns våld mot kvinnor 


_______ 


 
Utdrag: 2011 


Folkhälsosamordnare 


Samtliga chefer 


Hemsidan 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


 Kommunstyrelsen 
  


 Datum Sida 
 2020-11-24 31 


 


 


 Utdragsbestyrkande 


Ks § 179 Dnr 2020/157-738 


 


Patientsäkerhetsberättelse 2019  
 


Kommunstyrelsens beslut 


- Patientsäkerhetsberättelsen 2019 godkänns. 


- Anta rekommenderade förbättringsförslag. 


 


Ärendebeskrivning 
Vårdgivaren (Kommunstyrelsen) ska enligt Patientsäkerhetslagen (2010:659) 


senast 1:a mars varje år upprätta en patentsäkerhetsberättelse av vilket det ska 


framgå: 


• Hur patientsäkerhetsarbetet har bedrivits under föregående kalenderår. 


• Vilka åtgärder som vidtagits för att öka patientsäkerheten. 


• Vilka resultat som uppnåtts. 


 


På grund av den rådande pandemin i vårt samhälle, har inte 


patientsäkerhetsberättelsen upprättats tidigare. 


 


I Patientsäkerhetsberättelsen 2019 redovisas de uppgifter och siffror som 


genom internkontroller och externa uppgifter från nationella  kvalitetsregister 


kunnat inhämtas. Här finns även förslag på förbättrings möjligheter inom 


verksamheten 


 


Beslutsunderlag 


Su § 92/2020 


Tjänsteutlåtande 2020-10-26 


Patientsäkerhetsberättelse 2019 


_______ 


 
Utdrag: 2011 


MAS 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


 Kommunstyrelsen 
  


 Datum Sida 
 2020-11-24 32 


 


 


 Utdragsbestyrkande 


Ks § 180 Dnr 2020/435-004 


 


Avvikelse - Arkivering Individ- och familjeomsorg (IFO) 
 


Kommunstyrelsens beslut 


Informationen är mottagen. 


 


Ärendebeskrivning 


I 12 kap 1 § socialtjänstlagen (SoL) finns föreskrifter om gallring av personer 


och personregister. Enligt föreskrifterna skall anteckningar och andra uppgifter 


i en personakt, både i Procapita och den fysiska akten, gallras 5 år efter den att 


sista anteckningen gjordes i akten. Enligt 12 kap 2 § SoL finns dock  vissa 


undantag från gallring. Det vill säga, dessa undantag sparas för alltid, och 


förvaras i slutarkiv i källaren. I dessa akter ska alla dokumentation som gjorts i 


Procapita bifogas. 


 


Undantagna av rättssäkerhetsskäl är alla handlingar som rör: 


- Utredningar om faderskap eller föräldraskap enligt 1 kap 9 § Föräldrabalken 


- Utredningar om adoption – handlingar som rör placerade barn 


- Avtal enl 6 kap 6 §, 14 a § andra stycket eller 15 a § tredje stycket 


Föräldrabalken som godkänns av socialnämnden får inte gallras förrän 


barnet fyllt 18 år. 


 


I den senaste gallringen som IFO-chef gjorde i september, i samband med 


arbetet införs övergången från Procapita till Lifecare, togs akterna bort ur 


systemet innan utskrifterna gjorts. Alltså finns det ett antal, oklart hur många, 


akter som rör placerade barn där dokumentationen, journalanteckningar, inte 


finns med i den fysiska akten.  


Akter som berörs gäller aktuella ärenden under perioden 2009-2014. 


 


Beslutsunderlag 


Su § 95/2020 


Avvikelse 


_______ 


 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


 Kommunstyrelsen 
  


 Datum Sida 
 2020-11-24 33 


 


 


 Utdragsbestyrkande 


Ks § 181 Dnr 2020/436-700 


 


Avvikelse – dokumentation samt biståndsbeslut 
 


Kommunstyrelsens beslut 


- Informationen är mottagen. 


- Kommunchef och Hr-chef får i uppdrag att omgående utreda detta som 


personalärende och vidta nödvändiga åtgärder. Återrapport ska ske till 


allmänna utskottets sammanträde i januari 2021. 


 


Ärendebeskrivning 


- År 2019 överfördes verkställighet LSS till Individ- och familjeomsorgen 


(IFO). IFO-chef kontaktade LSS-handläggare med ett önskemål om en 


överlämning och inloggning till systemet, Procapita/Lifecare. Trots 


upprepade påminnelser har detta ännu inte skett. IFO-chef har tillgång till 


systemet, kan dock inte dokumentera. 


 


2020-08-26 skickades e-postmeddelande till LSS-handläggare, som har 


rollen som systemansvarig, med beställning av en inloggning i Lifecare till 


nyanställd på LSS-boendet. 2020-10-28 har den anställde inte fått 


inloggning och kan inte dokumentera.  


 


- Avvikelser lämnade från ett assistansbolag gällande ej fattade biståndsbeslut 


av LSS-handläggare. 


 


Beslutsunderlag 


Su § 96/2020 


Avvikelse IFO-chef 


Avvikelse assistansbolag 


 


Förslag till beslut på sammanträdet 


Kjell Öjeryd (v) – Kommunchef och Hr-chef får i uppdrag att omgående utreda 


detta som personalärende och vidta nödvändiga åtgärder. Återrapport ska ske 


till allmänna utskottets sammanträde i januari 2021. 


_______ 


 
Utdrag: 2011 


Kommunchef 


HR-chef 


IFO-chef 


Ksau 
  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


 Kommunstyrelsen 
  


 Datum Sida 
 2020-11-24 34 


 


 


 Utdragsbestyrkande 


Ks § 182 Dnr 2020/445-436 


 


Remiss gällande ansökan om undersökningstillstånd, 


Svergoträsk nr 3 
 


Kommunstyrelsens beslut 
Lämnar följande yttrande; 


- Efter genomförda undersökningar ska områdena så långt som möjligt 


återställas till ursprungligt skick. Avfall ska avlägsnas och omhändertas 


enligt gällande regler. 


- Vid arbetena ska hänsyn tas till grundvatten, sjöar och vattendrag, tex vad 


avser hantering av oljor och drivmedel, samt det borrkax som kan uppstå vid 


arbetet. 


- Slitage och skador på marken ska så långt som möjligt undvikas, vid tex 


transporter och förflyttning av maskiner och fordon. 


 Kommunen anser att samråd ska ske i god tid innan åtgärderna, med berörda 


samebyar samt med berörda markägare. 


- De befintliga sommar- och vinterleder samt stigar som finns i området som 


ska undersökas, måste bevaras i sitt ursprungliga skick. 


 


Ärendebeskrivning 
Svensk malmprospektering AB har den 30 juni 2020 ansökt om 


undersökningstillstånd för området Svergoträsk nr 3 i Sorsele kommun. Om ett 


undersökningstillstånd beviljas innebär det en ensamrätt för tillståndshavaren 


att kartlägga berggrundens egenskaper i syfte att ta reda på om det finns en 


fyndighet inom det aktuella området. 


 


Bergsstaten har genom remiss berett kommunen möjlighet att lämna 


synpunkter över ansökan senast till den 7 december 2020. 


 


Beslutsunderlag 
Samhällsbyggnadschefens tjänstutlåtande 2020-11-16 


Remissen 


______ 


 
Utdrag 2011 


Bergsstaten 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


 Kommunstyrelsen 
  


 Datum Sida 
 2020-11-24 35 


 


 


 Utdragsbestyrkande 


Ks § 183 Dnr 2017/125-436 


 


Remiss gällande överlåtelse av undersökningstillstånd, 


Storjukan nr 101-104 


 


Kommunstyrelsens beslut 
Sorsele kommun är positiva till denna överlåtelse, men vill påminna om de 


synpunkter som lämnades i tidigare yttrande; 


- Efter genomförda undersökningar ska områdena så långt som möjligt 


återställas till ursprungligt skick. Avfall ska avlägsnas och omhändertas 


enligt gällande regler. 


- Vid arbetena ska hänsyn tas till grundvatten, sjöar och vattendrag, tex vad 


avser hantering av oljor och drivmedel, samt det borrkax som kan uppstå vid 


arbetet. 


- Slitage och skador på marken ska så långt som möjligt undvikas, vid tex 


transporter och förflyttning av maskiner och fordon. 


- Kommunen anser att samråd ska ske i god tid innan åtgärderna, med berörda 


samebyar samt med berörda markägare. 


- De befintliga sommar- och vinterleder samt stigar som finns i området som 


ska undersökas, måste bevaras i sitt ursprungliga skick. 


 


Ärendebeskrivning 
Viad Royalties AB har ansökt om medgivande till överlåtelse av tillståndet till 


bolaget Gold Line Resources Sweden AB. 


 


Bergsstaten har i remiss gett kommunen tillfälle att yttra sig över ansökan om 


medgivande till överlåtelse av undersökningstillstånd inom viss tid. Om 


ansökan avser ett område som används för renskötsel, ska även Sametinget ges 


tillfälle att yttra sig. Yttrandet ska lämnas till Bergsstaten senast den 25 


november 2020. 


 


Beslutsunderlag 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2020-11-16 


Remiss 


Kommunstyrelsen § 68/2017 


______ 


 
Utdrag 2011 


Bergsstaten 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


 Kommunstyrelsen 
  


 Datum Sida 
 2020-11-24 36 


 


 


 Utdragsbestyrkande 


Ks § 184 Dnr 2017/229-436 


 


Remiss gällande överlåtelse av undersökningstillstånd, 


Storjukan nr 105 


 


Kommunstyrelsens beslut 
Sorsele kommun är positiva till denna överlåtelse, men vill påminna om de 


synpunkter som lämnades i tidigare yttrande; 


- Efter genomförda undersökningar ska områdena så långt som möjligt 


återställas till ursprungligt skick. Avfall ska avlägsnas och omhändertas 


enligt gällande regler. 


- Vid arbetena ska hänsyn tas till grundvatten, sjöar och vattendrag, tex vad 


avser hantering av oljor och drivmedel, samt det borrkax som kan uppstå vid 


arbetet. 


- Slitage och skador på marken ska så långt som möjligt undvikas, vid tex 


transporter och förflyttning av maskiner och fordon. 


- Kommunen anser att samråd ska ske i god tid innan åtgärderna, med berörda 


samebyar samt med berörda markägare. 


- De befintliga sommar- och vinterleder samt stigar som finns i området som 


ska undersökas, måste bevaras i sitt ursprungliga skick. 


 


Ärendebeskrivning 
Viad Royalties AB har ansökt om medgivande till överlåtelse av tillståndet till 


bolaget Gold Line Resources Sweden AB. 


 


Bergsstaten har i remiss gett kommunen tillfälle att yttra sig över ansökan om 


medgivande till överlåtelse av undersökningstillstånd inom viss tid. Om 


ansökan avser ett område som används för renskötsel, ska även Sametinget ges 


tillfälle att yttra sig. Yttrandet ska lämnas till Bergsstaten senast den 25 


november 2020. 


 


Beslutsunderlag 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2020-11-16 


Remiss 


Kommunstyrelsen § 139/2017 


______ 


 
Utdrag 2011 


Bergsstaten 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


 Kommunstyrelsen 
  


 Datum Sida 
 2020-11-24 37 


 


 


 Utdragsbestyrkande 


Ks § 185 Dnr 2018/289-436 


 


Remiss gällande överlåtelse av undersökningstillstånd, 


Storjukan nr 106 


 


Kommunstyrelsens beslut 
Sorsele kommun är positiva till denna överlåtelse, men vill påminna om de 


synpunkter som lämnades i tidigare yttrande; 


- Efter genomförda undersökningar ska områdena så långt som möjligt 


återställas till ursprungligt skick. Avfall ska avlägsnas och omhändertas 


enligt gällande regler. 


- Vid arbetena ska hänsyn tas till grundvatten, sjöar och vattendrag, tex vad 


avser hantering av oljor och drivmedel, samt det borrkax som kan uppstå vid 


arbetet. 


- Slitage och skador på marken ska så långt som möjligt undvikas, vid tex 


transporter och förflyttning av maskiner och fordon. 


- Kommunen anser att samråd ska ske i god tid innan åtgärderna, med berörda 


samebyar samt med berörda markägare. 


- De befintliga sommar- och vinterleder samt stigar som finns i området som 


ska undersökas, måste bevaras i sitt ursprungliga skick. 


 


Ärendebeskrivning 
Viad Royalties AB har ansökt om medgivande till överlåtelse av tillståndet till 


bolaget Gold Line Resources Sweden AB. 


 


Bergsstaten har i remiss gett kommunen tillfälle att yttra sig över ansökan om 


medgivande till överlåtelse av undersökningstillstånd inom viss tid. Om 


ansökan avser ett område som används för renskötsel, ska även Sametinget ges 


tillfälle att yttra sig. Yttrandet ska lämnas till Bergsstaten senast den 25 


november 2020. 


 


Beslutsunderlag 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 2020-11-16 


Remiss 


______ 


 
Utdrag 2011 


Bergsstaten 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


 Kommunstyrelsen 
  


 Datum Sida 
 2020-11-24 38 


 


 


 Utdragsbestyrkande 


Ks § 186 2020/442-406 


 


Justering av taxa - vindkraft 


 


Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta;  


- Justerar taxebilaga 2 (taxa för prövning och tillsyn inom miljöbalkens 


område), enligt förslag. 


 


Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen har efter ansökan beviljat Sorsele kommun att ta över tillsyn på 


vindkraftsanläggningar. Då en vindkraftspark ligger i både Sorsele och 


Storumans kommun, är tanken att Storumans inspektörer via avtal utför tillsyn 


enligt miljöbalken på vindkraftsanläggningar i båda kommunerna. För att 


anpassa taxan efter verkliga förhållanden som till exempel tillsynstider, samt 


även för att ha en samsyn på avgiften i de båda kommunerna, bör taxan justeras 


vad avser tillsyn på vindkraftsanläggningar. Justeringen gäller taxebilaga 2 


(taxa för prövning och tillsyn inom miljöbalkens område), verksamheter med 


verksamhetskod 40.90 och 40.95. 


 


Justeringen finns på sidan 25 och 26 i taxebilaga 2. Timtiden har tidigare varit 


satt till 10 respektive 8 timmar per verksamhet och år för aktuella 


verksamheter. Det föreslås nu att taxan justeras till 13 timmar för båda 


verksamhetsgrupperna: 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


     Forts. 







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


 Kommunstyrelsen 
  


 Datum Sida 
 2020-11-24 39 


 


 


 Utdragsbestyrkande 


Ks § 186, forts. 


 
Lagrum i 


MPF 


Verksamhetskod/ 
klassningskod 


Tids- 
faktor 


Prövnings 
nivå Beskrivning 


21 kap 13 § 40.90 13 B Verksamhet med 
1. två eller flera vindkraftverk som står tillsammans 


(gruppstation), om vart och ett av vindkraftverken 


inklusive rotorblad är högre än 150 meter, 


2. ett vindkraftverk som inklusive rotorblad är högre än 


150 meter och står tillsammans med en sådan 


gruppstation som avses i 1, eller 


3. ett vindkraftverk som inklusive rotorblad är högre än 
150 meter och står tillsammans med ett annat sådant 
vindkraftverk, om verksamheten påbörjas efter att 
verksamheten med det andra vindkraftverket 
påbörjades. 


21 kap 14 § 40.95 13 B Verksamhet med 
1. sju eller fler vindkraftverk som står tillsammans 


(gruppstation), om vart och ett av vindkraftverken 


inklusive rotorblad är högre än 120 meter, 


2. ett vindkraftverk som inklusive rotorblad är högre än 


120 meter och står tillsammans med en sådan 


gruppstation som avses i 1, eller 


3. ett eller fler vindkraftverk som vart och ett inklusive 


rotorblad är högre än 120 meter och står tillsammans 


med så många andra sådana vindkraftverk att 


gruppstationen sammanlagt består av minst sju 


vindkraftverk, om verksamheten påbörjas efter det att 


verksamheten eller verksamheterna med de andra 


vindkraftverken påbörjades. 


Tillståndsplikten gäller inte om verksamheten är 
tillståndspliktig enligt 13 §. 


 


Beslutsunderlag 
Samhällsbyggnadsnämnden § 96/2020 


Miljöinspektörens tjänstutlåtande 2020-11-06 


______ 


 
Utdrag 2011 


Kf 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


 Kommunstyrelsen 
  


 Datum Sida 
 2020-11-24 40 


 


 


 Utdragsbestyrkande 


Ks § 187 Dnr 2020/443-170 


 


Handlingsprogram för räddningstjänsten 2020-2022 


 


Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 


Anta förslag till handlingsprogram för räddningstjänsten i Sorsele kommun 


2020-2022. 


 


Ärendebeskrivning 
Enhetschefen har upprättat ett förslag till handlingsprogram för 


räddningstjänsten 2020-2022 för Sorsele kommun enligt lagen om skydd mot 


olyckor  


 


Beslutsunderlag 
Samhällsbyggnadsnämnden § 98/2020 


Förslag till handlingsprogram räddningstjänsten 2020-11-02 


______ 


 
Utdrag 2011 


Kf 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


 Kommunstyrelsen 
  


 Datum Sida 
 2020-11-24 41 


 


 


 Utdragsbestyrkande 


Ks § 188 Dnr 2020/471-452 


 


Införande av matavfallsinsamling 


 


Kommunstyrelsens beslut 
Föreslå kommunfullmäktige besluta; 


- Matinsamling införs i enlighet med Trepartens Renhållningsnämnds beslut 


 


Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun ingår tillsammans med kommunerna Malå och Norsjö i en 


gemensam renhållningsnämnd där uppdraget är att gemensamt svara för 


insamling av hushålls- och verksamhetsavfall. Nya regler och förutsättningar 


har införts som påverkar denna samverkan och av det skälet måste beslut tas 


som möjliggör fortsatt samverkan i uppdraget samt att klara de övergripande 


myndighetsbeslut som fattats. 


 


Det beslut som har tagits och som föranleder utveckling av nuvarande 


insamling och samverkan är det Regeringsbeslut som togs i juni 2018 och som 


trädde i kraft första januari 2019. Beslutet innebär att kommunerna är skyldiga 


att tillhandahålla ett system för att samla in och transportera bort matavfall 


separat. 


 


Tjänstepersoner inom de samverkande kommunerna har under lång tid utrett 


och diskuterat frågan både inom samverkansorganisationen ”Treparten” men 


även med hjälp av en större utredning som har genomförts inom R10 området 


samt med samverkan inom samverkansgruppen inom länet, Samrådsgrupp 


avfall. Stöd i frågorna har också tagits från branschorganisationen ”Avfall 


Sverige”.  


 


Kommunen är enligt 15a § Avfallsförordningen skyldig att tillhandahålla ett 


system för att samla in och transportera bort matavfall separat. Verksamheten 


föreslår ett system där hushållen sorterar sitt avfall i ett kärl med mellanvägg 


och separata lock som töms med sidlastande avfallsfordon under samma körtur 


som nuvarande system. Nytt system anses därför inte medföra sådana ökade 


transporter som kan vara skäl till undantag från föreskriften. Ökade kostnader 


är inte skäl för undantag från skyldigheten att tillhandahålla ett godkänt 


insamlingssystem för utsorterat avfall. 


 


Ur arbetsmiljösynpunkt väljs sidlastande fordon och delade kärl så att 


hushållen endast behöver hantera ett kärl. För verksamheter och företag så sker 


tömning med separata kärl för mat respektive restavfall. Införandet av 


matavfallsutsortering kan av praktiska skäl ej genomföras från och med 2021-


01-01. Tänkt genomförandedatum kan vara 2022-01-01. 


 


 


     Forts. 







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


 Kommunstyrelsen 
  


 Datum Sida 
 2020-11-24 42 


 


 


 Utdragsbestyrkande 


Ks § 188, forts. 


 


Trepartens renhållningsnämnd beslutade 2020-03-10 § TRN-20/00002 att; 


”Treparten föreslår till kommunfullmäktige i varje kommun att besluta om ett 


införande av matinsamlingen, i enlighet med antagna avfallsplaner”. 


 


Beslutsunderlag 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2020-11-20 


Bilaga 1 Norsjö 


Bilaga 2 Malå 


Bilaga 3 Treparten 


Insamling av avfall i Region 10 del 1-2 


______ 


 
Utdrag 2011 


Kf 







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


 Kommunstyrelsen 
  


 Datum Sida 
 2020-11-24 43 


 


 


 Utdragsbestyrkande 


Ks § 189 Dnr 2020/328-251 


 


Ändring av avtalspart - Exploateringsavtal för fastigheterna 


Ammarnäs 2:8 och 2:46 


 


Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 


Godkänner ändring av avtalspart för aktuellt exploateringsavtal. 


 


Jäv 


Daniel Grundström (s) anmäler jäv, skickas digitalt från mötet och deltar inte i 


handläggningen av detta ärende. Ingen ersättare inträder. 


 


Ärendebeskrivning 
Exploatör i Ammarnäs har för avsikt att avstycka och försälja 37 tomter på 


fastigheterna Ammarnäs 2:8 och 2:46. Kommunen har redan tagit beslut att 


anta exploateringsavtalet med beslut i kommunfullmäktige § 78/2020. 


 


Exploatören har nu meddelat att han av misstag och missförstånd inte angett 


rätt exploatör. Den exploatör som tidigare har angivits är exploatörens eget 


maskinföretag. Exploatören ansöker om att avtalspart för exploateringsavtalet 


ändras till ½ Daniel Grundström och ½ Ambjörn Forsén. 


 


Beslutsunderlag 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2020-11-20 


Kommunfullmäktige § 78/2020 


______ 


 
Utdrag 2011 


Kf 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


 Kommunstyrelsen 
  


 Datum Sida 
 2020-11-24 44 


 


 


 Utdragsbestyrkande 


Ks § 190 Dnr 2019/358-291 


 


Överföring av investeringsprojekt från budgetår 2020 till 


budgetår 2021, Skolan Ammarnäs 
 


Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 


Överföra projektet ”Skolan Ammarnäs” med beräknad investering om 


1 475 000 kronor från budgetåret 2020 till budgetåret 2021. 
 


Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har inte haft förutsättningar att påbörja projektet då 


förhandlingarna med förening som idag nyttjar hobbylokalen ej har 


färdigställts. Av det skälet måste projektet i sin helhet flyttas från budgetåret 


2020 till budgetåret 2021. 


 


Beslutsunderlag 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2020-11-24 


Kommunfullmäktige § 77/2019 


______ 


 
Utdrag 2011 


Kf 
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